
Protokół Nr IX/07 
z Sesji Rady Miejskiej w śychlinie 

z dnia 29 maja 2007 r. 

 

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 16.00. 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. 

Ponadto w Sesji udział wzięli: 

• Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy śychlin, 
• Zbigniew Gałązka - Zastępca Burmistrza Gminy, 
• Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy śychlin, 
• Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy śychlin, 
• Krzysztof Anyszka - Kierownik Ref. BPI, 
• Marianna Sobierańska - Zastępca Kierownika Ref. OP, 
• Halina Wiśniewska - Kierownik Ref. KOS, 
• Iwona Śmietanka - Radca prawny, 
• Józef Czekalski - Kierownik RGO, 
• Dyrektorzy szkół i przedszkoli z terenu gminy śychlin, 
• sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli z terenu gminy zgodnie z załączoną 

listą obecności, 
• mieszkańcy gminy śychlin. 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady - Pani Zofia Pilarska. 

Otwierając obrady powitała radnych Rady Miejskiej i Rady Powiatu, 
Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Sekretarza Gminy, kierowników jednostek 
organizacyjnych gminy, kierowników Referatów Urzędu oraz wszystkie osoby 
przybyłe na obrady Sesji. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 

Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następujące propozycje zmian: 

1.  Grzegorz Ambroziak - Burmistrz - wniósł o wprowadzenie w porządku obrad w 
punkcie 3 Podjęcie uchwał w sprawach 3 projektów uchwał tj.: - podpunktu g) o 
brzmieniu: 
,,g) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany 

Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007" 

podjęcie tej  uchwały wynika z konieczności zabezpieczenia i zaspokojenia 
roszczeń związanych z: 
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- kosztami   postępowania   egzekucyjnego   w   sprawie   sygn.   akt  Komornika 
Sądowego przy Sądzie Rejonowym w Kutnie w wysokości 5.500,13 zł, 

- wykonaniem prawomocnego wyroku Sądu Okręgowego w Łodzi I Wydział 
Cywilny z dnia 11 maja 2005 r., Sądu Rejonowego w Kutnie I Wydział 
Cywilny z dnia 5 grudnia 2006 r. i Sądu w Łodzi III Wydział Cywilny 
Odwoławczy z dnia 17 maja 2007 r. w łącznej wysokości 35.967,41 zł 

- podpunktu h) o brzmieniu: 

,,h) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany 
Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007" 

uchwała ta wprowadza środki do budŜetu gminy uzyskane od sponsorów na 

Święto śychlina oraz w uchwale tej dokonuje się zmian między §§ klasyfikacji 
budŜetowej, 

- podpunktu i) o brzmieniu: 

,,i)   wyboru   jako   członka   przedstawiciela   do   składu   Rady    Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kutnie" w dniu 

wczorajszym wpłynęło do Urzędu Gminy pismo mówiące o tym, Ŝe w związku 
z kończącą się kadencją Rady Społecznej SP ZOZ w Kutnie prosi się o 
wytypowanie jednego kandydata do tej Rady Społecznej. 

2. Roman Ostasz - uwaŜa, Ŝe na dzisiejszą Sesję jest zbyt duŜo materiałów, zatem, 
wnosi, aby w punkcie „4. Przyjęcie sprawozdań za rok 2006 z działalności:" 
wykreślić sprawozdania np. ZGK i Spółki „Mig-Ma", a zająć się pozostałymi 
sprawozdaniami lub dziś zająć się sprawozdaniem ZGK i Spółki, a pozostałe 
przenieść na następną Sesję Rady. 

3. Krzysztof  Stefaniak  -  wniósł   o  rozszerzenie  punktu   7  porządku  obrad   o 
następujący zapis: 
„i Protokołu z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w dniu 16 maja 
2007 r. dotyczącej struktury organizacyjnej i działalności Przedszkola 
Samorządowego Nr 2 w śychlinie". 

4. Krzysztof Graska - wnosi o zamianę kolejności punktu 5 z punktem 7 porządku 
obrad - uwaŜa, Ŝe Rada powinna się najpierw zapoznać z Protokołem z kontroli 
przeprowadzonej    przez    Komisję   Rewizyjną   dotyczącej    Gminnej    Komisji 
Rozwiązywania   Problemów   Alkoholowych,   a   następnie   powinna   się   zająć 
sprawozdaniem z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych" 

Ponadto wnosi o wykreślenie z porządku obrad w punkcie 4 podpunktu a) czyli 
przyjęcia sprawozdania z działalności ZGK i przesunięcie go na następną Sesję Rady. 
Wnosi o uzupełnienie sprawozdania ZGK o: 
- rozbicie kosztów na poszczególne zakłady, tzn. sprzedaŜ poszczególnych 

zakładów, koszty własne, koszty ogólnozakładowe, wynik, czyli tzw. informacji 
ekonomicznej za 12 miesięcy 2006 r. oraz realizację budŜetu Zakładu Gospodarki 
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Komunalnej za okres od l stycznia do 31 grudnia 2006 r. oraz o uzupełnienie 
danych o koszty ogólne zarządu. Na podstawie tych danych, Rada w ciągu 
najbliŜszego roku będzie podejmować uchwały np. takie, jak plan wieloletni 
modernizacji urządzeń wodnokanalizacyjnych, ustalanie taryf na wodę i ścieki, 
ustalanie wszelkich dotacji dla ZGK. Poza tym ZGK jest zakładem budŜetowym, w 
związku z tym wszystkie finanse są jawne. 

5.  Robert Stasiak -   wnosi o wykreślenie z proponowanego porządku obrad w 

punkcie 3 podpunktu b) o brzmieniu: 

,,b) podjęcie uchwały w sprawie wysokości środków finansowych przeznaczonych 
na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 
określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy, 
warunków i sposobów ich przyznawania." 

z powodu licznych błędów merytorycznych, formalnych i rzeczowych, np.: 
- „§   4.   Pomoc   zdrowotna   udzielana  jest   w   formie   zasiłku   pienięŜnego 

realizowanego zgodnie ze złoŜonym wnioskiem" - nie mówi się, czy to jest 
zasiłek zwrotny, czy bezzwrotny, następnie, jeśli będziemy realizować zasiłek 
zgodnie ze złoŜonym wnioskiem - to w jego opinii nie potrzebne jest działanie 
Komisji, skoro ta pomoc ma być realizowana zgodnie ze złoŜonym wnioskiem, 

- „§ 5. Ze środków finansowych mają prawo korzystać nauczyciele, którzy:" - w 
punkcie 4) mówi się, Ŝe: „ponoszą koszty leczenia sanatoryjnego." - w jego 
opinii sanatorium jest ośrodkiem wypoczynkowo-rehabilitacyjnym (tak wynika 
z przepisów prawa), a nie ośrodkiem leczniczym, 

- w uchwale nie ma wyartykułowane, kto jest dysponentem funduszu, czyli kto 
tymi środkami dysponuje. Komisja nie ma prawa dysponować funduszem, ma 
prawo opiniować wnioski. Nie jest wyartykułowane, kto dokonuje wypłaty, co 
bierze się pod uwagę określając wysokość zasiłku. W uchwale nic się nie mówi 
o dochodach na osobę w rodzinie, a nagle we wniosku, który dołączony jest do 
uchwały o tym się mówi i osoby, które chciałyby się ubiegać o dofinansowanie 
z tej pomocy, muszą wpisywać we wniosku swoje dochody na członka rodziny. 
Nie wynika to bezpośrednio z treści uchwały, czyli wniosek nie jest zgodny z 
treścią uchwały. 

- wie,   Ŝe   w   ustawie   Karta  Nauczyciela   nie   ma   delegacji   prawnej,   aby 
konsultować taką uchwałę ze związkami zawodowymi, nie mniej jednak dobrze 
byłoby,   gdyby   ta  uchwała  przed jej   podjęciem  była  skonsultowana  ze 
związkami zawodowymi. Przedstawiciele Komisji Oświaty dokonali takiej 
konsultacji, okazuje się, Ŝe większość przedstawicieli związków zawodowych 
jest za nie wprowadzaniem tej uchwały, a wręcz za usunięciem tej uchwały z 
porządku obrad, albo za nie uchwalaniem takiej uchwały. 

- „§   1.   1.  W budŜecie gminy przeznacza się środki  finansowe na pomoc 
zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej w wysokości 0,3 
% rocznego limitu wynagrodzeń osobowych czynnych nauczycieli." – w 
Ŝadnym przepisie prawnym nie ma mowy o tzw. limicie wynagrodzeń. JeŜeli 
byłoby   wyartykułowane   np.   planowane   roczne   środki   przeznaczone   na 
wynagrodzenia osobowe nauczycieli, albo w innej postaci. Nie ma pojęcia limit 
wynagrodzeń wg którego ma być liczone 0,3%. Przypomina, Ŝe uchwałę 
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wynagrodzeń wg którego ma być liczone 0,3%. Przypomina, Ŝe uchwałę 
odnośnie przesunięcia środków w takim wymiarze w ramach uchwały 
budŜetowej juŜ powzięliśmy. 

-    bardzo często w uchwale mówi się o placówkach oświatowych - odczytał treść 
art. 2 ustawy o systemie oświaty: 
„2. System oświaty obejmuje: przedszkola, szkoły, placówki oświatowo-
wychowawcze, placówki kształcenia ustawicznego, placówki artystyczne, 
młodzieŜowe ośrodki wychowawcze, placówki zapewniające opiekę i 
wychowanie itd." 

Nie ma mowy o placówkach oświatowych. JeŜeli podejmujemy jakąkolwiek 
uchwałę, powinno być wyartykułowane: „szkoły, przedszkola, placówki oświatowe."  
Z tego co mu wiadomo, Ŝadna placówka oświatowa o takim trybie działania/na 
terenie gminy nie funkcjonuje. 

Marek Jędrzejczak - zapytał odnośnie punktu 3 podpunkt d) porządku obrad 
dotyczącego wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej -- czy nie naleŜałoby 
najpierw przyjąć rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, a 
następnie dokonać wyboru następnego Przewodniczącego? 

Iwona Śmietanka - Radca prawny - ustawa o samorządzie gminnym wyraźnie 
stanowi, Ŝe Rada wybiera Przewodniczącego, a nie odwołuje, stąd ta podstawa prawna 
wskazana w projekcie uchwały. Ktoś moŜe zrezygnować i Rada tę rezygnację 
przyjmuje. 

Grzegorz Ambroziak - Burmistrz - uwaŜa, Ŝe sama intencja i zasadność 
wprowadzenia uchwały w sprawie wysokości środków finansowych przeznaczonych 
na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej - pod obrady 
Rady jest słuszna, więc jeŜeli są błędy w sformułowaniach, to moŜe naleŜy zastanowić 
się nad zmianą części zapisów. Dlatego teŜ prosiłby radnych o pozostawienie tej 
uchwały w porządku obrad, gdyŜ kierowaliśmy się w tej uchwale dobrem osób 
słabszych. 

Marek Jędrzejczak -- pozwolił sobie poddać ten projekt uchwały do konsultacji 
nauczycielom, ma opinie nauczycieli w tym względzie, Ŝe bardzo proszą, aby środki 
na pomoc zdrowotną zostały tak, jak było to dotychczas, a więc w danej placówce. 
MoŜna w uchwale wskazać, aby opracowany był jeden regulamin dla wszystkich 
jednostek, a środki pozostały w danych szkołach. Tak jest wola nauczycieli, dlaczego 
Rada ma uszczęśliwiać ich na siłę? 

Otrzymał odpowiedź od Pana Zielińskiego w obecności dyrektorów, otrzymał 
materiały w piątek i od razu przekazał je do szkół, a odpowiedź otrzymał 23 maja br. 
Było to sporo czasu na udzielenie odpowiedzi. 

Grzegorz Ambroziak - zapytał, czy ta konsultacja jest miarodajna. Z tego co się 
zorientował, nie do końca moŜe być ona miarodajna, poniewaŜ przeprowadzona była 
bardzo szybko, bez szerszego przedstawienia całości zagadnienia. Konsultacja ta była 
właściwie poprzez prezesów poszczególnych jednostek. UwaŜa, Ŝe naleŜy podnieść 
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dyskusję w tej sprawie, poniewaŜ pewne względy za tym przemawiają. Nie uwaŜa, Ŝe 
moŜna tak pochopnie tę uchwałę wycofywać z porządku obrad. 
Związki Zawodowe mają bronić najsłabszych nauczycieli, uwaŜa Ŝe jeśli związki 
zagłębiłyby się bardziej w ten temat, decyzja byłaby inna. 

Robert  Stasiak       podziękował  Burmistrzowi  za  szlachetne  intencje,   ale jako 
wieloletni dyrektor szkoły, uwaŜa Ŝe zmiana tej uchwały na tym posiedzeniu Rady jest 
niemoŜliwa z punktu widzenia tego, Ŝe te błędy są dość liczne, rzeczowe i niespójne. 
Wnosi o wyłączenie tej uchwały z porządku obrad, a więc podtrzymuje swój wniosek. 
Zwrócił się zapytaniem do radcy prawnego - co znaczy roczny limit wynagrodzeń? 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w celu przygotowania odpowiedzi.  

Po przerwie. 

Grzegorz Ambroziak - na gorąco nie moŜemy udzielić odpowiedzi na zapytania 
Pana radnego Stasiaka. 

Robert Stasiak - zapytał o 3 pierwsze uwagi na posiedzeniu Komisji BudŜetu i 
Rozwoju i nie uzyskał odpowiedzi na pytanie odnośnie limitu wynagrodzeń. UwaŜa, Ŝe 
ta uchwała jest „bublem prawnym". 

Grzegorz Ambroziak - zapytał, dlaczego skoro radny miał takie wnioski, nie 
znalazły się one we wnioskach Komisji. Bardzo prosi radnych, aby wskazywali co jest 
według nich źle zapisane, wówczas moŜna zastanowić się nad zmianą zapisu danego 
sformułowania i przygotować w taki sposób projekt uchwały, aby był on zgodny z 
poprawkami zaproponowanymi przez Komisję. 

Halina Wiśniewska - odpowiedziała na Komisji Rozwoju o limicie wydatków i 
pojęcie placówki oświatowe. 
Limit wynagrodzeń dotyczy zaplanowanych wydatków na wynagrodzenia osobowe 

nauczycieli w danym roku dla danej placówki oświatowej. 
Na koniec poprosiła o sformułowanie na piśmie wniosków i uwag Komisji, aby moŜna 

je było przeanalizować i nanieść stosowne zmiany. Niestety takich wniosków i uwag 

nie otrzymała. 

Andrzej Szymański - wnosi, aby wyłączyć z porządku obrad przyjęcie sprawozdania 
z działalności Spółki „Mig-Ma". 

Robert Stasiak - nie jego winą jest to, Ŝe uchwała została tak przygotowała, nie rolą 

członka Komisji Oświaty jest legislacja projektu uchwały. 
Chętnie  włączy   się   legislację  tej   uchwały,   ale  nie jeśli ¾ uchwały jest  źle 

przygotowana. 

Bogdan Głuszcz - wnosi o przerwanie dyskusji. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania zmian do porządku obrad. 

l. Za wnioskiem Burmistrza Gminy o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 3 
Podjęcie uchwał w sprawach podpunktu g) o brzmieniu: 
,,g) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany 
Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007" 
głosowało - 10 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się"       -   5 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada przyjęła zmianę do porządku obrad. 

2. Za wnioskiem Burmistrza Gminy o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 3 
Podjęcie uchwał w sprawach podpunktu h) o brzmieniu: 
,,h) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany 

Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007" 

głosowało - 15 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się"         -  O radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada przyjęła zmianę do porządku obrad. 

3. Za wnioskiem Burmistrza Gminy o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 3 
Podjęcie uchwał w sprawach podpunktu i) o brzmieniu: 
,,i)   wyboru   jako   członka   przedstawiciela   do   składu   Rady   Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kutnie" 
głosowało - 14 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się"       -   l radny. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada przyjęła zmianę do porządku obrad. 

4. Za wnioskiem radnego Romana Ostasza, aby w punkcie 4. Przyjęcie sprawozdań z 
działalności wykreślić podpunkty a) i b), a więc sprawozdania z działalności ZGK i 
Spółki „Mig-Ma" i przenieść je na następną Sesję Rady 
głosowało -   9 radnych, 
„przeciw" -   l radny, 
„wstrzymało się" -   5 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada przyjęła zmianę do porządku obrad. 
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5. Za wnioskiem radnego Krzysztofa Graski, aby dokonać zamiany kolejności punktu 
5 z punktem 7 porządku obrad głosowało    - 15 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się" -   O radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada przyjęła zmianę do porządku obrad. 

6. Za wnioskiem radnego Krzysztofa Stefaniaka, aby rozszerzyć punkt 7 porządku 
obrad o zapis: 

„i Protokołu z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w dniu 16 maja 
2007    r.    dotyczącej    struktury    organizacyjnej    i    działalności    Przedszkola 
Samorządowego Nr 2 w śychlinie" 
głosowało - 15 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się" -   O radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada przyjęła zmianę do porządku obrad. 

7. Za wnioskiem radnego Roberta Stasiaka o wykreślenie z proponowanego porządku 
obrad w punkcie 3 podpunktu b) o brzmieniu: 

,,b) podjęcie uchwały w sprawie wysokości środków finansowych przeznaczonych 
na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 
określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy, 
warunków i sposobów ich przyznawania" 

głosowało -   9 radnych, 
„przeciw" -   2 radnych, 
„wstrzymało się" -   4 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada przyjęła zmianę do porządku obrad i 
ogłosiła przerwę w celu przygotowania porządku obrad z przegłosowanymi 
wnioskami. 

Po przerwie. 

Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad po zmianach i przystąpiła do 
przegłosowania. 

Za przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało - 13 radnych, 
„przeciw" -   2 radnych, 
„wstrzymało się" -   O radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym 
brzmieniu: 
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1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany 
Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007, 

b) przyjęcia sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy 
śychlin, 

c) wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w śychlinie 
oraz zmiany Uchwały Nr II/3/06 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 2 grudnia 
2006 r. w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady, 

d) zmiany Uchwały Nr II/4/06 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 2 grudnia' 2006 
r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady, 

e) określenia    zasad    wydzierŜawiania    lub    najmu    przez    Gminę    śychlin 
nieruchomości gruntowych będących j ej własnością, 

f) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany 
Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007, 

g) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany 
Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007, 

h) wyboru    jako    członka    przedstawiciela    do    składu    Rady    Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kutnie. 

4. Sprawozdania za rok 2006 z działalności: 
a) Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji, 
b) Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
c) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej. 

 

5. Przedstawienie protokołu z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w 
dniach  21,   29   marca  i  23   kwietnia  2007  r.   dotyczącej   Gminnej   Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w zakresie gospodarki finansowej za 
2006 r. i Protokołu z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w dniu 
16 maja 2007 r. dotyczącej struktury organizacyjnej i działalności Przedszkola 
Samorządowego Nr 2 w śychlinie. 

6. Informacja z realizacji Programu współpracy Gminy śychlin z organizacjami 
pozarządowymi za 2006 r. 

7. Przyjęcie   sprawozdania   z   realizacji   „Gminnego   Programu   Profilaktyki   i 
Rozwiązywania    Problemów    Alkoholowych"    oraz    „Gminnego    Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii" za 2006 r. 

8. Informacja z pracy Burmistrza Gminy śychlin za okres od 5 kwietnia 2007 r. do      
11 maja 2007 r. 

9. Odpowiedzi na zapytania. 
10. Sprawy róŜne. 
11. Przyjęcie Protokołu Nr VIII/07 z dnia 19 kwietnia 2007 r. 
12. Zakończenie obrad. 
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Do p-tu. 2. Zapytania i wolne wnioski. 

Andrzej Gajewski - ma umowę na wykonanie zadania publicznego i w § 3 tej 
umowy jest zapis, Ŝe musi zatrudnić księgową do rozliczenia się z zadania. Będzie 
musiał zawiesić działalność Klubu, bo nie będzie miał środków. Będzie musiał wziąć 
poŜyczkę, aby zapłacić księgowej. 

Małgorzata Sobczak - „Zarząd Komitetu Osiedlowego Nr l w śychlinie przesyła 
Radzie Miasta i pracownikom Urzędu Gminy do rozpatrzenia następujące wnioski i 
prośby: Wniosek l — dotyczący wykonania tablic informacyjnych. 
Prosimy o wykonanie i zamocowanie tablic (gabloty) informacyjno - ogłoszeniowej 
dla Komitetu Osiedlowego Nr l w śychlinie w następujących miejscach:  
- ulica Pomorska 
- ulica Wiejska 
Ma to na celu usprawnienie dotarcia informacji i ogłoszeń dla mieszkańców tego 
rejonu. 
Wniosek 2 - dotyczy publikacji informacji i ogłoszeń. 
W miarę potrzeb prosimy o umoŜliwienie nam zamieszczania na stronie internetowej 
Urzędu Miasta wszelkich informacji i opinii związanych ze statutową pracą Komitetu 
Osiedlowego Nr l w śychlinie. 
Wniosek 3 — dotyczy osób bezdomnych. 
Z uwagi na fakt zgłoszenia do Komitetu Osiedlowego Nr l w śychlinie osoby 
bezdomnej celem uzyskania pomocy w zakwaterowaniu, prosimy o zainteresowanie 
się tym problemem na terenie naszego miasta i gminy. Szczegóły problemu są w 
posiadaniu Pani Przewodniczącej Komitetu. 

W związku z licznymi pytaniami zainteresowanych mam obowiązek zabrać 
głos w następującej kwestii: dotyczy to zadania inwestycyjnego zapisanego w 
budŜecie Gminy na rok 2007 „ Budowa kanalizacji sanitarnej wraz z przykanalikami 
w ul. 1-go Maja i we wsi Pasieka". Rozumiem niepokój zainteresowanych, gdyŜ 1,5 
roku temu były prowadzone konsultacje z mieszkańcami tego terenu w/w sprawie z 
podaniem informacji, Ŝe inwestycja rozpocznie się w 2007 r. 

Obywatel ufa władzy i w związku z tym kaŜdy poczynił plany zarówno 
inwestycyjne, jak i finansowe, a dotyczy to sprawy istotnej - ochrony środowiska. 
Dlatego mieszkańcy tego terenu z zadowoleniem przyjęli fakt ujęcia inwestycji w 
budŜecie, co potwierdziło zaufanie do władzy. 

Jednak ostatnio, ale i wcześniej pojawiły się informacje nie tylko typu „wieść 
gminna niesie", ale teŜ w Internecie, Ŝe inwestycja zostanie przesunięta, bez podania 
przyczyn. A juŜ niedorzeczna jest informacja, Ŝe winny temu jest Zastępca Burmistrza. 
Dla mnie i dla wielu innych mieszkańców jest to kłamstwo, bo Pan Gałązka był 
zawsze za szybką kanalizacją miasta. Co przemawia za szybkim przystąpieniem do 
przetargu: 
1. Z informacji w sprawozdaniu ZGK wynika, Ŝe oczyszczalnia moŜe oczyścić około 

4000 m3/d a oczyszcza ok. 1200 m3/d, czyli pracuje i jest obciąŜona na 35% 
moŜliwości, co w znacznym stopniu podraŜa koszty eksploatacji oczyszczalni. 
Zobowiązuje podjęta uchwała Rady do realizacji programu ochrony środowiska 
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3. Odciąganie   w   czasie   inwestycji  przy   obecnym   wzroście   cen   za  materiały 
budowlane spowoduje znaczne podroŜenie inwestycji i konsekwencje finansowe. 

4. Mogę zaryzykować stwierdzenie, Ŝe to zadanie, jak i dwa dalsze etapy wspólnie 
kanalizacji sanitarnej nie pozwolą nam na uzyskanie środków z Unii Europejskiej, 
gdyŜ jest to za małe finansowanie. Jedynie pomoc z WFOS jak i NFOS umoŜliwi 
realizację zadania i jest równieŜ korzystne dla Gminy. 

Przez 16 lat Ŝadna inwestycja powyŜej l min nigdy nie miała zabezpieczenia w 100% z 
dochodów własnych, a jednak zawsze była realizowana. Dziś mając 710.000 
przeznaczonych w budŜecie środków własnych moŜna rozpocząć realizację chociaŜby w 
ramach tych środków, tylko trzeba chcieć. 
Jak Zarząd wyobraŜa sobie, Ŝe pieniądze zabezpieczone w budŜecie będą zamroŜone, 
bo ustawa pod pewnymi warunkami zabrania zadania inwestycyjnego zapisanego w 
budŜecie, przekazywać na inne zadania inwestycyjne czy wydatki bieŜące. KaŜdy 
rozumie, Ŝe władze się zmieniają, ale ciągłość władzy obowiązuje, a słowo dane 
obywatelom to rzecz święta, a kto je łamie traci zaufanie." 

Teresa Kubicka - ul. Dworcowa - po kanalizacji są wyboje - zapytała, kiedy osoby z 
prac interwencyjnych wejdą na wieś, aby dokonać wycinki krzaków chociaŜ przy 
skrzyŜowaniach. 

Robert Stasiak - Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się z następującymi 
zapytaniami: 
1. dotyczące kontroli wewnętrznej - na posiedzeniach Komisji Rozwoju i BudŜetu 

Burmistrz  zapewniał,   Ŝe  wzmocniona  będzie  kontrola  w  zakresie  realizacji 
wydatków, w związku z tym, ani przy projekcie budŜetu, ani teraz nie ma 
informacji   dotyczących   kontroli,   jakie   przeprowadzone   przez   samodzielne 
stanowisko do spraw kontroli oraz wyników tych kontroli. Prosi o udzielenie 
odpowiedzi na piśmie, jakie kontrole były i jakie są efekty, 

2. samodzielne stanowisko ds. informatyzacji - stanowisko to zostało utworzone na 
początku stycznia br. i w zakresie czynności ma między innymi przygotowanie 
systemu do spraw informatyzacji Urzędu Gminy, zapytał, na jakim etapie jest ten 
system, co zostało zrealizowane w tej kwestii, przy okazji wnosi, Ŝe byłoby dobrze, 
gdyby „straszna strona internetowa Urzędu" uległa zmianie, 

3. spotkanie ze stowarzyszeniami - na jednej z Sesji Rady składał wniosek, Ŝe 
chciałby  się    spotkać    z   przedstawicielami    organizacji    pozarządowych 
stowarzyszeń, fundacji itp. Z tego, co wie takie spotkanie się odbyło i jako radny 
na to spotkanie nie został zaproszony. Wie takŜe, Ŝe na spotkaniu nie było równieŜ 
zaproszone   Stowarzyszenie  Obserwatorów   Słońca,   Stowarzyszenie  na  Rzecz 
Rozwoju Miasta i Gminy. MoŜe warto byłoby zrobić ponownie takie spotkanie z 
przedstawicielami wszystkich stowarzyszeń. 

Józef Kowalski - nieład na niezagospodarowanych działkach na ul. Orłowskiego 

- zgłosili się do niego mieszkańcy ul. Orłowskiego, którzy mają swoje działki w 
sąsiedztwie działek niezagospodarowanych, na tych działkach rosną chwasty, które 
rozsiewają na pozostałe działki. Prosi o interwencję w tej sprawie. 
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Zapytał, kiedy zostanie zagospodarowany teren koło budek przy moście, moŜna tam 

zrobić parking lub w inny sposób zagospodarować ten teren. 
Chciałby się zorientować, czy istnieje moŜliwość zamknięcia ruchu kołowego w ul. 
Narutowicza lub ewentualnie ograniczenia tego ruchu. 
Ponadto wnosi o wykoszenie rowów chociaŜ przy skrzyŜowaniach na terenie wsi, nie 

ma Ŝądnej widoczności zwłaszcza przy skrzyŜowaniach. 

Przewodnicząca Rady - zwróciła się z zapytaniem do radnego powiatowego - kiedy 
Zarząd Dróg przystąpi do tzw. „łatania dziur" na drogach powiatowych i kiedy Urząd 
Gminy zacznie naprawę dróg gminnych. 

Robert Stasiak - zapytał, kiedy zostanie wydany następny numer „Nowego Echa 
śychlina"? 

Bogdan Głuszcz - zapytał, jakie są efekty dokonanego objazdu dróg i kiedy będą 
rozpoczęte remonty dróg na terenie gminy? 

Andrzej Szymański - w niedzielę na boisku dzieci w wieku 10-12 lat grały mecz -
zapytał, czy Burmistrz jest w stanie zabezpieczyć organizację imprez, czy jest ktoś kto 
odpowiada za organizację meczów? Na koniec tego meczu doszło do bójki. 
- spotkanie  radnych  -  zapytał, jaki był cel  organizowanego  spotkania przez 

Burmistrza, kiedy nie wszyscy radni wiedzieli o tym spotkaniu - na spotkanie byli 
zaproszeni: Pani Pilarska, Głuszcz, Tarnowska, Witeczek, Melcher, Ostasz, Laska, 
Stefaniak i Pan Kowalski. Chce wiedzieć, jaki był cel spotkania organizowanego w 
poniedziałek o godz. 17 w Urzędzie? 

- Święto śychlina - 9 czerwca -jego mieszkańcy pytają, co będzie na tym święcie, 
a on nie jest w  stanie  odpowiedzieć,  bo  sam nie wie.  Prosi,  aby władza 
poinformowała Radę szczegółowo, co będzie zorganizowane i za ile? 

- Identyfikatory   dla   pracowników   Urzędu   -   Burmistrz   mówił,   Ŝe   kaŜdy 
pracownik Urzędu Gminy będzie nosił identyfikator. 

Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy - do wszystkich zapytań ustosunkuje się 
na piśmie, a Pana Andrzeja Gajewskiego prosi o zejście na dół do niego o wyjaśnienie 
pewnych niejasności. Odpowiedział na następujące zapytania: 
- Nowe Echo śychlina - kolejny biuletyn jest przygotowywany i będzie niedługo 

wydany. Prawdopodobnie będzie on wydawany na przestrzeni co 1,5 miesiąca. 
- „Święto śychlina" - z uwagi na to, Ŝe zgłaszają się nowi sponsorzy i dzięki temu 

program jest rozszerzany, pojawiają się nowe atrakcje, dlatego teŜ nie ma w całości 
ustalonego programu. Dopiero program, który pojawił się na projekcie plakatu, 
pojawi się w Internecie i na słupach ogłoszeniowych, jako zaproszenie dla 
mieszkańców. 

Do pozostałych wniosków i zapytań ustosunkuje się na piśmie. 

Andrzej Szymański - zapytał, ile konkretnie gminę kosztuje 9 czerwca - Święto 
śychlina? 
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Grzegorz Ambroziak - na to zapytanie udzieli Panu radnemu odpowiedzi na piśmie. 

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 r. oraz zmiany 
Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007, 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 
budŜecie gminy śychlin na rok 2007 r. oraz zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady 
Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 
śychlin na rok 2007. 

OPINIE KOMISJI : 

Komisja Rozwoju po uzyskaniu wyjaśnień (3 głosami „za" przy l „wstrzymującym 
się"), Komisja Rolna (3 głosami „za" przy l „wstrzymującym się"), Komisja 
Rewizyjna (4 głosami „za") pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany Uchwały Nr 
VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia 
budŜetu gminy śychlin na rok 2007. 

Członkowie Komisji Oświaty w sprawie powyŜszego projektu uchwały wypowiedzą 
się indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 r. oraz zmiany Uchwały 
Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia 
budŜetu gminy śychlin na rok 2007. 

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy 
śychlin na rok 2007 r. oraz zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie 
z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007 
głosowało - 15 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się"     -   O radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr IX/40/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) przyjęcia sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla 
Gminy śychlin, 
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 
z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy śychlin. 

OPINIE KOMISJI:  

Komisja Rozwoju zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania Planu Gospodarki 
Odpadami i wnosi o jego zmianę i dostosowanie Planu do moŜliwości finansowych 
gminy. 

Członkowie Komisji Oświaty w sprawie powyŜszego projektu uchwały wypowiedzą 
się indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Komisja Rewizyjna (3 głosami „za", przy l „przeciw"), Komisja Rolna (3 głosami 
„za", przy l „wstrzymującym się") pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy 
śychlin. 

Robert Stasiak - Komisja Rozwoju nie ma zastrzeŜeń co do sprawozdania z 
wykonania Planu Gospodarki Odpadami. Przy realizacji zadań, które były zapisane w 
planie, w większości jest zapis: „Nie zrealizowano ze względu na brak środków 
finansowych, w związku z tym wnosi zapytanie, po co opracowujemy plan, na 
realizację którego nie przeznaczamy Ŝadnych środków finansowych. Składa wniosek o 
zmodyfikowanie tego programu co naszych moŜliwości finansowych, Ŝeby za rok 
nie przyjmować znowu sprawozdania z programu, który w 3/4 części jest nie 
realizowany ze względu na brak środków. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy śychlin. 

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Planu 
Gospodarki Odpadami dla Gminy śychlin głosowało - 11 radnych, 
„przeciw" -   l radny, 
„wstrzymało się" -   3 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr IX/41/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

c) wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
śychlinie oraz zmiany Uchwały Nr 11/3/06 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 
2 grudnia 2006 r. w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady, 

Przewodnicząca     Rady     odczytała    projekt    uchwały     w     sprawie    wyboru 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w śychlinie oraz zmiany 
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Uchwały Nr II/3/06 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 2 grudnia 2006 r. w sprawie 
wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady wraz z uzasadnieniem. Poprosiła o 
zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Józef Kowalski - zgłosił kandydaturę Romana Ostasza na Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej - Pan Roman Ostasz jest juŜ drugą kadencję w Radzie Miejskiej, był 
nawet Przewodniczącym Rady, następnie Zastępcą Burmistrza. UwaŜa, Ŝe Komisja 
Rewizyjna jest jedną z trudniejszych Komisji, ale Radny na pewno poradzi sobie z 
przewodniczeniem tej Komisji. 

Radny Roman Ostasz wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania kandydatury Radnego Romana 
Ostasza na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Za kandydaturą Radnego Romana Ostasza na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej głosowało       - 14 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się" -   l radny. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o wpisanie do projektu uchwały nazwiska Radnego 
Romana Ostasza, odczytała projekt uchwały z uzupełnionym nazwiskiem i przystąpiła 
do podjęcia projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w śychlinie oraz zmiany Uchwały Nr II/3/06 Rady 
Miejskiej w śychlinie z dnia 2 grudnia 2006 r. w sprawie wyboru Przewodniczących 
stałych Komisji Rady. 

Za podjęciem projektu uchwały w  sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w śychlinie oraz zmiany Uchwały Nr II/3/06 Rady 
Miejskiej w śychlinie z dnia 2 grudnia 2006 r. w sprawie wyboru Przewodniczących 
stałych Komisji Rady głosowało - 14 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się" -   l radny. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr IX/42/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Andrzej Szymański podziękował za współpracę dotychczasowemu 
Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 
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Przewodnicząca Rady równieŜ podziękowała za współpracę Przewodniczącemu 
Komisji Panu Krzysztofowi Stefaniakowi i złoŜyła Ŝyczenia nowo wybranemu 
Przewodniczącemu - Panu Romanowi Ostaszowi. 

Grzegorz Ambroziak - złoŜył podziękowania Panu Stefaniakowi za współpracę oraz 
gratulacje nowo wybranemu Przewodniczącemu Komisji. 

d) zmiany Uchwały Nr II /4/06 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 2 grudnia 2006 
r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady, 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
II/4/06 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 2 grudnia 2006 r. w sprawie ustalenia 
składów osobowych stałych Komisji Rady. 

Roman Ostasz w związku z wyborem jego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
złoŜył rezygnację z członka Komisji Rolnej, Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku 
Publicznego. 

Krzysztof Stefaniak - złoŜył rezygnację z członka Komisji Rewizyjnej, gdyŜ 
najlepiej byłoby, Ŝeby ta Komisja była pięcioosobowa i zgłosił akces pracy w Komisji 
Rolnej, Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku Publicznego na miejsce radnego 
Romana Ostasza. 

Robert Stasiak - skoro wiadomym jest kto został wybrany Przewodniczącym Komisji 
Rewizyjnej i Panowie radni określili się, w jakich Komisjach chcą pracować wnosi, 
aby w tym projekcie uchwały od razu wpisać dodatkowy § dotyczący zmiany składu 
Komisji Rolnej. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w celu zmiany zapisu w projekcie uchwały.  

Po przerwie. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały z uwzględnionymi zmianami i 
przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/4/06 Rady 
Miejskiej w śychlinie z dnia 2 grudnia 2006 r. w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych Komisji Rady. 

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/4/06 Rady Miejskiej 
w śychlinie z dnia 2 grudnia 2006 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
Komisji Rady głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się" -   O radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 
Uchwała Nr IX/43/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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e) określenia zasad wydzierŜawiania lub  najmu przez  Gminę śychlin 
nieruchomości gruntowych będących jej własnością, 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia zasad 
wydzierŜawiania lub najmu przez Gminę śychlin nieruchomości gruntowych 
będących jej własnością. 

OPINIE KOMISJI:  

Komisja Rozwoju (3 głosami „za"), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za"), Komisja 
Rolna (3 głosami „za", l „przeciw") pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie   określenia   zasad   wydzierŜawiania   lub   najmu   przez   Gminę   śychlin 
nieruchomości gruntowych będących j ej własnością. 

Członkowie Komisji Oświaty w sprawie powyŜszego projektu uchwały 
wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 

W dyskusji głos zabrali: 

Roman Ostasz - był przeciw podjęciu takiej uchwały, nie ma uwag co do wysokości 
stawek czynszu dzierŜawnego. Natomiast uwaŜa, Ŝe wydzierŜawianie na okres 10 lat 
jest to zbyt długi czas, wystarczający byłby czas 5 lat. MoŜe być taka sytuacja, Ŝe 
grunty te będą potrzebne gminie i wówczas będziemy mieli problem z dzierŜawcami 

Małgorzata Sobczak - Przewodnicząca Zarządu Nr l w śychlinie - był to wniosek 
Komitetu Osiedlowego nr l i jako jeden z wnioskodawców równieŜ Komitet otrzymał 
projekt uchwały do zaopiniowania. W związku z czym odczytała opinię Komitetu 
Osiedla - „Komitet Osiedlowy Nr l w śychlinie na swym posiedzeniu w dniu 24 maja 
2007 r. z zadowoleniem przyjął fakt uchwalenia przez Radę uchwały dotyczącej zasad 
wydzierŜawiania lub najmu nieruchomości gruntowych będących własnością gminy. 
Jednocześnie oczekujemy nowelizacji umów zawartych pomiędzy dotychczasowymi 
dzierŜawcami a najemcą zgodnie z nowymi zasadami określonymi w podjętej uchwale 
przez Radę Miejską." 
Co do uwagi zgłoszonej przez Radnego Romana Ostasza - w załączniku do uchwały 
jest zapis mówiący o tym, Ŝe umowy najmu moŜna rozwiązać w przypadku trwałego 
wyłączenia gruntu spod produkcji rolnej przez gminę. Tak więc zabezpieczenie ze 
strony gminy jest uwzględnione w projekcie uchwały. 

Krzysztof Graska - zapytał, czy takie zabezpieczenie będzie moŜna zawrzeć w 
umowach z dzierŜawcami? 

Grzegorz Ambroziak - umowy cywilnoprawne bazują na przepisach Kodeksu 
Cywilnego, kodeks ten umoŜliwia nam tworzenie zapisów, które zabezpieczają obie 
strony. Na pewno w umowach taką klauzulę zawrzemy, aby nie zamykać sobie drogi 
pod działalność inwestycyjną. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zasad 
wydzierŜawiania lub najmu przez Gminę śychlin nieruchomości gruntowych 
będących jej własnością. 

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zasad wydzierŜawiania lub najmu przez 
Gminę śychlin nieruchomości gruntowych będących jej własnością 
głosowało - 14 radnych, 
„przeciw" -   l radny, 
„wstrzymało się"     -   O radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr IX/44/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

f) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz 
zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 
2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007, 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 
budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady 
Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 
śychlin na rok 2007. 

W dyskusji glos zabrali: 

Krzysztof Graska - zapytał, w jakiej wysokości poniesiemy koszty postępowania 
egzekucyjnego? 

Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy - koszty kary i odszkodowania wypłacane na 
rzecz osób fizycznych - kwota 31.840 zł oraz koszty postępowania sądowego i 
prokuratorskiego - kwota 9.660 zł. 

Marek Jędrzejczak - zwrócił uwagę na pewne pomyłki - w załączniku nr l 
przychody z tytułu innych rozliczeń jest kwota 40.000 zł, a następnie mówi się o 
kwocie 41.500 zł. 
W uzasadnieniu podano, ze wysokość odsetek na dzień wydawania wyroku wynosiła 
42.005 zł. Słyszał, Ŝe było podpisane porozumienie pomiędzy gminą śychlin, Spółką 
„Mig -Ma" i Panem Janiakiem. Poprosił o wyjaśnienie tej kwestii. 

Zbigniew Gałązka - Zastępca Burmistrza - 42.005,84 zł jest to kwota, którą gmina 
nie została obciąŜona z racji naliczenia odsetek na dzień 12 maja 2005 r. Były to 
sporne naleŜności pomiędzy Panem Cybulskim i Lewandowskim, a później jak się 
okazało jeszcze pomiędzy dwoma innymi firmami oraz Panem Janiakiem. Zostało 
podpisane porozumienie pozasądowe (ugoda pozasądowa) pomiędzy Panem 
Cybulskim i Lewandowskim oraz Panem Janiakiem. PoniewaŜ, Ŝeby rozliczyć zadanie 
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realizowane z udziałem środków pochodzących z Ministerstwa Edukacji Narodowej i 
Sportu, te środki gmina przelała do depozytu sądowego i one na tym koncie pozostały. 
W momencie, gdy spór został rozstrzygnięty, Pan Janiak wycofał się z roszczeń, 
wówczas Sąd dokonał płatności na rzecz Pana Cybulskiego i Lewandowskiego.      
42.005 zł dotyczy odsetek, których gmina nie zapłaciła + 46.000 zł wychodzimy na 
kwotę oszczędności 88.855,21 zł.  
Te kwoty nie dotyczą porozumienia ze Spółką „Mig-Ma". 

Marek Jędrzejczak - w uzasadnieniu mamy koszty postępowania sądowego i 
prokuratorskiego kwota 9.660 zł, na ostatniej stronie jest napisane, Ŝe poniesiemy 
koszty zastępstwa procesowego. Zapytał więc, dla kogo te środki są przeznaczone? 

Emilia Rajewska - kwota 4.128 zł - są to tylko koszty postępowania procesowego, 
które wyniknęły z ostatniego procesu, kiedy zapadł wyrok, a więc z 17 maja br. 
Wcześniej gmina juŜ była obciąŜona, miało miejsce zajęcie rachunku bankowego 
przez komornika sądowego przy Sądzie Rejonowym w Kutnie. My odwołaliśmy się 
od tego, wówczas teŜ powstały juŜ pewne koszty wynikające z działalności komornika 
sądowego, stąd ta kwota jest inna. Kwota 4.128 zł wynika tylko z ostatniego wyroku z 
maja br. 

Roman Ostasz - jeśli kwota 4.128 zł są to koszty zastępstwa procesowego, to 
powinno być to wpisane w dodatkowym wyjaśnieniu radcy prawnego. Prosi, aby 
takich „bubli" podczas Sesji nie podrzucać. 

Andrzej Szymański - koszty zastępstwa procesowego - czy ma rozumieć, Ŝe mając 
obsługę prawną w Urzędzie, mamy dodatkowo niezaleŜnie od tego na jakich umowach 
są zatrudnieni radcy prawni i za jakie wynagrodzenie, płacić dodatkowe pieniądze za 
koszty zastępstwa procesowego. 
Rozumie, Ŝe jeśli wygrywamy sprawę, to płacimy koszty zastępstwa procesowego. 
Dziwi go, Ŝe prawnik jest zatrudniony, sprawę przegraliśmy, a dodatkowo płacimy 
temu prawnikowi 4.000 zł. 

Emilia Rajewska - są to koszty zastępstwa procesowego, ale nie dla radcy naszego, 
ale dla radcy prawnego drugiej strony. 

Pani mecenas zatrudniona jest na podstawie umowy o pracę, a drugi radca prawny na 

podstawie umowy o świadczenie usług prawnych. 
Dla naszego radcy prawnego nie ponieśliśmy Ŝadnych kosztów. 

Małgorzata Sobczak - czy ostatnia sprawa, którą Urząd przegrał - dotyczyła kwoty 
90.000 zł, które zakwestionował Urząd Zamówień Publicznych. Na podstawie 
wykonanych prac ze Spółką „Mig-Ma" została zawarta umowa pomiędzy Urzędem, 
Spółką, a Panem Janiakiem. Z kwoty 90.000 zł, my zapłaciliśmy Spółce „Mig-Ma" 
42.000 zł (z tym, Ŝe to się rekompensowało, bo Spółka miała oddać Urzędowi 100.000 
zł, czyli te 100.000 zł pomniejszono o 42.000 zł), natomiast juŜ Pan Janiak nie płacił 
Spółce „Mig-Ma". W związku z czym powstała róŜnica pomiędzy 90.000 zł i 42.000 zł. 
I o tą sporną kwotę byłą sprawa w Sądzie, którą Urząd przegrał. 
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Zbigniew Gałązka - w wyniku wzajemnych rozliczeń, gdyby gmina była obciąŜona 
dodatkowymi kosztami 42.000 zł, musiałaby je zapłacić z budŜetu gminy. Tak więc 
jest to w pewnym sensie zysk dla gminy. 

Andrzej Szymański - zapytał, czy Burmistrz jest w stanie wskazać osobę winną tego 
procesu? 

Zbigniew Gałązka - winnego moŜna wskazać - wszystkie umowy były podpisywane 
zgodnie z obowiązującymi przepisami, a w stosunku do tych prac, które były kwestią 
sporną nie było podpisanej umowy. I tylko prawomocny wyrok sądu mógł 
rozstrzygnąć, czy te płatności gmina ma pokryć, czy teŜ nie. 
Po prawomocnym wyroku Sądu radni otrzymali projekt uchwały o zabezpieczenie 
środków na zapłatę spornej kwoty. 

Robert Stasiak - winni są, ale nie zawsze są ujawniani. Wykonawca dodatkowo 
wykonał dodatkowe roboty nie mając na to umowy. 
Nie moŜe być tak, Ŝe ktoś wchodzi na teren gminy i wykonuje dodatkowe roboty bez 
Ŝadnych ustaleń, musiały być jakieś porozumienie ustne. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany Uchwały 
Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie 
uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007. 

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy 
śychlin na rok 2007 oraz zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie 
z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007 
głosowało - 9 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się"     -   6 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr IX/45/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

g) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz 
zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 
2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007, 

Zofia Pilarska - Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany Uchwały 
Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie 
uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007. 

Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy - poprosiła o poprawienie kwoty dochodów i 
wydatków na 7.330 zł, z uwagi na to, Ŝe zgłosiła się jeszcze jedna firma, która będzie 
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sponsorowała obchody „Święta śychlina". Zadeklarowała ona kwotę 1.000 zł, czyli 
dochody zwiększyłyby się o kwotę 7.330 zł, wydatki o kwotę 7.330 zł. 

W dyskusji głos zabrali: 

Andrzej Szymański - nie wie, czy zasadne jest wprowadzanie tych zmian, gdyŜ co 
chwila wprowadzamy jakieś dochody do budŜetu gminy. 

Emilia Rajewska - wprowadzenie tych zmian jest zasadne, gdyŜ musimy ponosić 
wydatki. Nie są one zapisane w budŜecie, zatem nie moŜna podpisywać jakichkolwiek 
umów i realizować wydatków, nie mając zabezpieczenia środków w budŜecie gminy. 

Andrzej Szymański - zapytał, czy nie moŜna byłoby ustalić jakieś konkretnej kwoty i 
wprowadzić ją do budŜetu? 

Grzegorz Ambroziak - Burmistrz - nie mógł wcześniej podać konkretnej kwoty od 
sponsorów, gdyŜ sponsorzy zgłaszają się w ostatniej chwili. 
Przez to, Ŝe mamy udział róŜnych firm w sponsorowaniu Święta, zmniejszają się 
koszty gminy. 

Małgorzata Sobczak - Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr l - czyta uzasadnienie 

do uchwały, są tu zadanie zlecone do realizacji róŜnym podmiotom nie naleŜącym do 

sektora finansów publicznych, tj. stowarzyszeniom, fundacjom. Rozumie, Ŝe konkursy 

juŜ się odbyły, na określone zadania były przeznaczone określone środki, a tu czyta, Ŝe 

zwiększa się środki. UwaŜa, Ŝe jeśli podaje się do konkursu określone kwoty, to 

zadanie powinno być wykonane w ramach tej kwoty, nie powinno się jej zwiększać. 
Zapytała, dlaczego te środki zostały zwiększone juŜ po konkursach? 

W uzasadnieniu czyta: 

„zmniejszenie planu dotacji celowej z budŜetu na finansowanie lub dofinansowanie 

zadań zleconych do realizacji stowarzyszeniom; plan po zmianach to kwota          
43.500 zł." 

W tym punkcie mamy: 

„Wspieranie międzyszkolnego współzawodnictwa sportowego  dla uczniów  szkół 
Gminy śychlin oraz przygotowanie ich do udziału w róŜnych imprezach sportowych 

w następujących dyscyplinach: piłce noŜnej, podnoszeniu cięŜarów, piłce koszykowej 
oraz działalności klubów sportowych działających na terenie Gminy śychlin." 

Następna sprawa dotyczy dofinansowania prowadzenia punktu wydawania Ŝywności 
zlokalizowanego na terenie Gminy śychlin i mamy zwiększenie o kwotę 4.860 zł. 

Halina Wiśniewska - Kierownik Ref. KOS - wyjaśniła, Ŝe wszystkie kwoty, jakie 
były wykazane na realizację poszczególnych zadań przy organizowanym konkursie 
ofert pozostają w tej samej wysokości. 
PoniewaŜ globalna kwota zabezpieczona w budŜecie na realizację zadań zleconych do 
wykonania przy współudziale naszych środków przez stowarzyszenia, organizacje i 
jednostki podległe gminie nie uległa zmianie, natomiast my robiąc program nie 
wiedzieliśmy, które stowarzyszenia, organizacje, czy fundacje przystąpią do tych 
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zadań, po zakończonych pracach związanych z wyłonieniem oferentów i 
wnioskodawców okazało się, Ŝe nie przewidzieliśmy, Ŝe do otwartego konkursu ofert 
przystąpi fundacja. Dla fundacji środki zabezpiecza się w § 2810, na tym § środków 
nie mieliśmy, natomiast te środki były zabezpieczone np. na § 2800, bądź przystąpiły 
stowarzyszenia, które są płacone z § 2820, a były środki na § 2800. Tak więc są to 
tylko przesunięcia pomiędzy §§ klasyfikacji budŜetowej, podyktowane wnioskami 
złoŜonymi przez stowarzyszenia i jednostki, Ŝeby zabezpieczyć te kwoty, które były 
wykazane w konkursach na realizację zadań. Związane jest to tylko z przesunięciem 
środków na poszczególne §§. Na wydawanie Ŝywności było 9.000 zł, ale doszło 
jeszcze jedno zadanie realizowane z tego zakresu, dlatego teŜ kwota jest wyŜsza. 

Małgorzata Sobczak - zapytała, czy to zadanie zostało rozszerzone, czy te środki 
otrzymała inna fundacja? 

Halina Wiśniewska - środki te otrzymała inna fundacja na inne zadanie z zakresu 
pomocy społecznej. 

Robert Stasiak -- otrzymując dzisiaj projekt tej uchwały był przekonany, Ŝe te 

wszystkie zmiany dotyczą obchodów Dni śychlina. 
Natomiast przy okazji został włączony załącznik nr 4, który zmienia pomiędzy §§ 

dotacje celowe z budŜetu gminy dla stowarzyszeń. 
Chciałby się nad tymi zmianami zastanowić na posiedzeniu Komisji Rozwoju i 
BudŜetu. 

Grzegorz Ambroziak - my nie manipulujemy kwotami, my porządkujemy pewne 
sprawy, związane z moŜliwością wydatkowania środków, które Państwo 
przeznaczyliście w Programie. Kwoty te wynikają z konkursów, które zostały 
rozstrzygnięte, podpisane zostały umowy ze stowarzyszeniami, fundacją. Chcąc 
umoŜliwić stowarzyszeniom, fundacjom realizację tych zadań, postanowiliśmy 
przyspieszyć realizację tych zadań i umoŜliwić wydatkowanie i realizację tych umów 
podpisanych ze stowarzyszeniami. Dlatego potrzebne jest to przeniesienie pomiędzy §§ 
części kwoty. 

Andrzej Szymański -jeśli na Komisji otrzymujemy projekt uchwały dotyczący tylko 
Dni śychlina, kwoty jakie wpłynęły od sponsorów, to nie powinny być juŜ włączane 
inne zmiany. 

Krzysztof Graska - proponuje wyłączyć z projektu uchwały § 3 i 4 i przegłosować 
uchwałę bez tych §§. 

Krzysztof Stefaniak - regulamin pracy Rady mówi, Ŝe radni mogą głosować za albo 
przeciw uchwale. Proponował, aby radni spotkali się przed Sesją Rady na Komisjach i 
przedyskutowali wprowadzane projekty uchwał i wypracowały wstępne stanowiska. Nie 
zawsze Zarząd jest w stanie wszystkie materiały przygotować. UwaŜa, Ŝe Komisje mogą 
się teraz spotkać i wypracować stanowisko w tej sprawie. 
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Rada powinna obradować krótko i rzeczowo, a na wyjaśnienia wątpliwości jest czas 
na posiedzeniach Komisji. 

Przewodnicząca Rady - padł wniosek, aby wykluczyć z projektu uchwały § 3 i 4, 
zatem ogłaszam 10 minut przerwy. 

Po przerwie. 

Grzegorz Ambroziak - Burmistrz - nie wyraził zgody na wykreślenie z projektu 
uchwały § 3 i 4. 

Przewodnicząca Rady przystawiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany Uchwały 
Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie 
uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007 w brzmieniu przedstawionym przez 
Burmistrza Gminy. 

Za podjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na 
rok 2007 oraz zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 
7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007 
w brzmieniu przedstawionym przez Burmistrza głosowało    -   9 radnych, 
„przeciw" -   5 radnych, 
„wstrzymało się" -   l radny. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr IX/46/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Krzysztof Graska - wiadomo, Ŝe sponsorzy wnoszą środki na konkretny cel, moŜna 
było rozdzielić tę uchwałę na dwie. 

Grzegorz Ambroziak - przeprosił za zaistniałą sytuację, uwaŜa, Ŝe w przyszłości 
podobna sytuacja się nie zdarzy. 

h) wyboru jako   członka  przedstawiciela  do  składu  Rady  Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kutnie. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru jako członka 
przedstawiciela do składu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Kutnie. 

Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy - Rada Społeczna jest organem opiniująco-
doradczym Zarządu Starostwa, ma pomóc Zarządowi Starostwa w podejmowaniu 
pewnych decyzji. Jest to organ społeczny wybrany z przedstawicieli poszczególnych 
gmin. 
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Roman Ostasz - uwaŜa, Ŝe Burmistrz powinien zaproponować osobę do składu Rady 
Społecznej. 

Grzegorz Ambroziak - proponowałby, aby w skład Rady Społecznej SP ZOZ 
powołać Pana Roberta Stasiaka. 

Robert Stasiak - nie wyraził zgody, poinformował, Ŝe jego działania jako Dyrektora 
Zespołu Szkół w śychlinie nie budziły aprobaty niektórych członków, dlatego teŜ nie 
chciałby współpracować z tymi osobami. 

Bogdan Głuszcz - zgłosił kandydaturę Pani Zofii Pilarskiej na członka do składu 
Rady Społecznej SP ZOZ w Kutnie. 

Za kandydaturą Zofii Pilarskiej na członka do składu Rady Społecznej SP ZOZ 
w Kutnie głosowało - 13 radnych, 
„przeciw" -   l radny, 
„wstrzymało się"     -   l radny. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie kandydatury przez Radę i przystąpiła do 
podjęcia projektu uchwały w sprawie wyboru jako członka przedstawiciela do składu 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kutnie. 

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyboru jako członka przedstawiciela do 
składu Rady Społecznej  Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Kutnie głosowało - 13 radnych, 
„przeciw" -   l radny, 
„wstrzymało się"     -   l radny. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr IX/47/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do p-tu 4. Sprawozdania za rok 2006 z działalności: 

a) Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji,  

OPINIE KOMISJI: 

Członkowie Komisji Oświaty i Rozwoju w sprawie sprawozdania z działalności 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Komisja Rewizyjna (4 głosami „za"), Komisja Rolna (3 głosami „za", przy l 
„wstrzymującym się") przyjęła sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji. 
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Do przedłoŜonego sprawozdania nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 

Przewodnicząca   Rady   przystąpiła   do   przyjęcia   sprawozdania   z   działalności 
MGOKSiR za 2006 r. 

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury, 
Sportu i Rekreacji za 2006 r. głosowało - 12 radnych, 
„przeciw" -   l radny, 
„wstrzymało się" -   2 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 
za 2006 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

OPINIE KOMISJI; 

Członkowie Komisji Oświaty i Rozwoju w sprawie sprawozdania z działalności 
Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej wypowiedzą się indywidualnie na 
Sesji Rady w drodze głosowania. 

Komisja Rewizyjna (4 głosami „za"), Komisja Rolna (3 głosami „za", przy l 
„wstrzymującym się") przyjęła sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Andrzej Szymański - zwrócił uwagę na realizowanie wydawania posiłków, aby 
wydawanie posiłków dla podopiecznych MGOPS nie kolidowało z posiłkami dla 
dzieci. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności MGOPS 
za 2006 r. 

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej za 2006 r. głosowało - 12 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się" -   3 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 

Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 
2006 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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c) Miejska - Gminnej Biblioteki Publicznej. 

OPINIE KOMISJI: 

Członkowie Komisji Oświaty i Rozwoju w sprawie sprawozdania z działalności 
Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w 
drodze głosowania. 
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za"), Komisja Rolna (3 głosami „za", przy l 
„wstrzymującym się") przyjęła sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnej 
Biblioteki Publicznej. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności MGBP 
za 2006 r. 

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej 
za 2006 r. głosowało - 13 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się" -   2 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 

Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2006 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do p-tu 5. Przedstawienie protokołu z kontroli przeprowadzonej przez Komisie 
Rewizyjna w dniach 21. 29 marca i 23 kwietnia 2007 r. dotyczącej Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w zakresie gospodarki finansowej za 
2006 r. i Protokołu z kontroli przeprowadzonej przez Komisie Rewizyjna w dniu 16 
maja 2007 r. dotyczącej struktury organizacyjnej i działalności Przedszkola 
Samorządowego Nr 2 w śychlinie. 

Krzysztof Stefaniak odczytał Protokół z kontroli przeprowadzonej przez Komisję 
Rewizyjną w dniach 21, 29 marca i 23 kwietnia 2007 r. dotyczącej Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w zakresie gospodarki finansowej za 2006 
r. - zgodnie z art. 18a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. 
U. z 2001 r. Nr 142, póz. 1591; z 2002 r. Nr 23, póz. 220, Nr 62, póz. 558, Nr 113, 
póz. 984, Nr 153, póz. 1271 i Nr 214, póz. 1806; z 2003 r. Nr 80, póz. 717 i Nr 162, 
póz. 1568; z 2004 r. Nr 102, póz. 1055, Nr 116, póz. 1203 i Nr 167, póz. 1759; z      
2005 r. Nr 172, póz. 1441 i Nr 175, póz. 1457; z 2006 r. Nr 17, póz. 128 i Nr 181, 
póz. 1337) oraz w oparciu o Regulamin Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
śychlinie (załącznik Nr 5 do Statutu Gminy śychlin), Komisja Rewizyjna w składzie: 
- Krzysztof Stefaniak         - Przewodniczący Komisji, 
- Bogdan Głuszcz - Członek, 
- Marek Jędrzej czak - Członek, 
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- Jadwiga Melcher - Członek, 
- Andrzej Szymański         - Członek, 
w dniach 21, 29 marca i 23 kwietnia 2007 r. zgodnie z planem pracy Komisji na          
I półrocze 2007 r. dokonała kontroli dotyczącej działalności Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w zakresie gospodarki finansowej za       
2006 r. 

Przedmiot i zakres kontroli: 

Przedmiotem kontroli była działalność Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w zakresie gospodarki finansowej za 2006 r. - konkursy 
ofert i usługi wykonywane przez zewnętrzne firmy. 

Komisja Rewizyjna dokonała kontroli niektórych zadań zrealizowanych w      
2006 r. przez Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,                       
a mianowicie: 
1. w zakresie zwiększenia dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla 

osób uzaleŜnionych od alkoholu, 
2. w zakresie prowadzenia profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej 

dotyczącej    rozwiązywania    problemów    alkoholowych    i    przeciwdziałania 
narkomanii, 

3. w   zakresie   wspomagania   działalności   instytucji   i   stowarzyszeń   słuŜących 
rozwiązywaniu problemów alkoholowych. 

Komisja zapoznała się ze statystyką dotyczącą przeprowadzonych kontroli 
punktów ze sprzedaŜą napojów alkoholowych oraz działaniami zmierzającymi do 
poddania się leczeniu odwykowemu osób uzaleŜnionych od alkoholu. 

Podstawa działania i zadania Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych 

Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych działa na podstawie 
następujących przepisów: 
1. ustawy   z   dnia   26   października    1982   r.   o   wychowaniu   w   trzeźwości 

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (tj. Dz. U. 2002 Nr 147, póz. 1231 ze zm.), 
2. Regulaminu   opracowanego   przez   Komisję   na   jej   pierwszym   posiedzeniu 

i zatwierdzonego przez Burmistrza Gminy i Miasta śychlin. 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych została powołana 
Zarządzeniem Nr 12/2002 Burmistrza Gminy i Miasta śychlin z dnia 9 grudnia 2002 r. 
w sprawie powołania gminnej komisji rozwiązywania problemów alkoholowych. 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wykonuje zadania 
objęte w/w ustawą. W szczególności zadania te obejmują: 
1) zwiększanie   dostępności  pomocy  terapeutycznej   i  rehabilitacyjnej   dla  osób 

uzaleŜnionych od alkoholu, 
2) udzielanie   rodzinom,   w   których   występują  problemy   alkoholowe,   pomocy 

psychospołecznej   i prawnej,  a w  szczególności  ochrony przed przemocą w 
rodzinie, 
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3) prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie 
rozwiązywania   problemów   alkoholowych   i   przeciwdziałania   narkomanii,   w 
szczególności dla dzieci i młodzieŜy, w tym prowadzenie pozalekcyjnych zajęć 
sportowych,  a takŜe  działań na rzecz doŜywiania dzieci uczestniczących w 
pozalekcyjnych programach opiekuńczo-wychowawczych i socjoterapeutycznych, 

4) wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób fizycznych, słuŜącej 
rozwiązywaniu problemów alkoholowych, 

5) podejmowanie interwencji w związku z naruszeniem przepisów określonych w 
w/w   ustawie   oraz   występowanie   przed   sądem   w   charakterze   oskarŜyciela 
publicznego, 

6) wspieranie zatrudnienia socjalnego poprzez organizowanie i finansowanie centrów 
integracji społecznej. 

Realizacja powyŜszych zadań prowadzona jest w postaci gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, uchwalanego corocznie przez 
radę gminy. 
Gminny program profilaktyki na 2006 r. został zatwierdzony Uchwałą Nr XLI/226/05 
Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 2 grudnia 2005 r. w sprawie „Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2006 r." 

Oprócz działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów 
alkoholowych oraz integracji społecznej osób uzaleŜnionych od alkoholu, Gminna 
Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, wykonuje zadania z zakresu 
przeciwdziałania narkomanii i przemocy w rodzinie. 

Zadania z zakresu przeciwdziałania narkomanii określa art. 10 ust. l ustawy z 
dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii (Dz. U. Nr 179, póz. 1485 ze 
zm.). W szczególności zadania te obejmują: 
1) zwiększanie   dostępności  pomocy  terapeutycznej   i  rehabilitacyjnej   dla  osób 

uzaleŜnionych i osób zagroŜonych uzaleŜnieniem, 
2) udzielanie   rodzinom,   w   których   występują  problemy   narkomanii,   pomocy 

psychospołecznej i prawnej, 
3) prowadzenie    profilaktycznej    działalności    informacyjnej,    edukacyjnej    oraz 

szkoleniowej w zakresie rozwiązywania problemów narkomanii, w szczególności 
dla dzieci i młodzieŜy, w tym prowadzenie zajęć sportowo-rekreacyjnych dla 
uczniów,   a   takŜe   działań   na   rzecz   doŜywiania   dzieci   uczestniczących   w 
pozalekcyjnych programach opiekuńczo-wychowawczych i socjoterapeutycznych, 

4) wspomaganie działań instytucji, organizacji pozarządowych i osób fizycznych, 
słuŜących rozwiązywaniu problemów narkomanii, 

5) pomoc   społeczną   osobom   uzaleŜnionym   i   rodzinom   osób   uzaleŜnionych 
dotkniętym    ubóstwem    i    wykluczeniem    społecznym    i    integrowanie    ze 
środowiskiem lokalnym tych osób z wykorzystaniem pracy socjalnej i kontraktu 
socjalnego. 

Realizacja powyŜszych zadań prowadzona jest w postaci gminnego programu 
przeciwdziałania narkomanii, który na 2006 r. został zatwierdzony Uchwałą Nr 
XLI/227/05 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 2 grudnia 2005 r. w sprawie 
„Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii". 
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Przebieg postępowania kontrolnego 

Komisja uzyskała wyjaśnienia od Kierownika Referatu Kultury, Oświaty i 
Sportu -- Pani Haliny Wiśniewskiej oraz Inspektora tegoŜ Referatu bezpośrednio 
zajmującego się sprawami Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
będącego jednocześnie członkiem tej Komisji - Pani Małgorzaty Szymańskiej. 

Po uchwaleniu „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych", Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zgłasza do 
komisji konsultacyjno-konkursowej zadania, na które naleŜy ogłosić konkurs i określić 
wysokość środków pienięŜnych. 

Burmistrz swoim Zarządzeniem powołał komisję konsultacyjną-konkursową, 
której zadaniem jest wyłonienie najkorzystniejszych ofert spośród wszystkich 
zgłoszonych ofert na wykonanie powyŜszych zadań. 

W skład Komisji konsultacyjno-konkursowej wchodzi 7 osób t j. : 
2 przedstawicieli Rady Miejskiej, 4 przedstawicieli organizacji pozarządowych oraz 
pracownik Urzędu Gminy. 

Zgodnie z przepisami ustawy o poŜytku publicznym i o wolontariacie - na 
kaŜde zadanie zlecone do wykonania organizacjom poŜytku publicznego - były 
ogłaszane otwarte konkursy ofert. 

W ogłoszeniach otwartego konkursu zawarte były informacje o rodzaju zadania 
do wykonania, wysokości środków publicznych przeznaczonych na realizację tego 
zadania, terminy i warunkach realizacji zadania, termin składania ofert, itp. Ogłoszenia 
o tych konkursach w zaleŜności od rodzaju zadania ogłaszane były w dzienniku o 
zasięgu ogólnopolskim lub lokalnym (wojewódzkim, powiatowym) oraz w Biuletynie 
Informacji Publicznej, a takŜe na tablicach ogłoszeniowych Urzędu. Ponadto   w  BIP-ie   
oprócz   rodzaju  zadania   i   wysokości   środków,   podaje   się szczegółowe 
informacje dotyczące realizacji danego zadanie. 

Następnie   odpowiednie jednostki   tj.   stowarzyszenia   oraz   inne jednostki 
zarejestrowane w Starostwie Powiatowym w Kutnie zgłaszaj ą s woj e oferty. Komisja  
konsultacyjno-konkursowa  rozpatruje   wszystkie   oferty   i   kaŜdą  ofertę punktuje. 
Komisja wybiera ofertę najlepszą tzn., taką, która uzyskała największą liczbę punktów i 
przedstawia ją do akceptacji Burmistrzowi. Następnie Burmistrz akceptuje 
najkorzystniejszą ofertę i zawiera umowę z jednostką, która tę ofertę przedstawiła. 

Jeśli zadanie ma być realizowane przez określony czas, wówczas podaje się 
termin realizacji, jeśli zadanie ma być realizowane przez cały rok, określa się termin 
do 15 grudnia danego roku. 

Po wykonaniu kaŜdego zadania, dane stowarzyszenie lub organizacja składa 
sprawozdanie końcowe z realizacji tegoŜ zadania. 

Oferty, umowy oraz sprawozdania znajdują się w dokumentacji Urzędu Gminy w 
śychlinie, w Referacie Kultury, Oświaty i Sportu. 
Natomiast dodatkowa dokumentacja z wykonania zadań, np. szczegółowe 
harmonogramy realizowanych programów terapeutycznych znajdują w dokumentacji 
stowarzyszeń lub innych jednostek wykonujących dane zadanie. 
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Komisja Rewizyjna mając sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych" za 2006 r. oraz „Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii" zapoznała się z realizacją następujących 
zadań: I.   W zakresie zwiększenia dostępności pomocy terapeutycznej i 
rehabilitacyjnej  

dla osób uzaleŜnionych od alkoholu: 
1.  Zakup materiałów informacyjno-edukacyjnych 

Na to zadanie wykorzystano łącznie kwotę 3.199,24 zł. Ze środków tych 
zakupione zostały ksiąŜki o tematyce alkoholizmu, narkomanii i przemocy, 
które przekazano dla potrzeb: Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Rodzinnego Klubu Abstynenta, Miejsko-Gminnej Biblioteki 
Publicznej w śychlinie. 

2. Wspieranie programów profilaktycznych w zakresie organizacji czasu 
wolnego dzieci i młodzieŜy oraz dofinansowanie kosztów udziału dzieci i 
młodzieŜy z rodzin patologicznych w organizowaniu róŜnych form 
wypoczynku. 
Na powyŜsze zadania zaplanowano i wydatkowano kwotę 20.500 zł, w tym 
15.500 zł z programu przeciwdziałania alkoholizmu i 5.000 zł z programu 
narkomanii. 

Zadanie to realizowane było przez oferentów wyłonionych w otwartym konkursie 

ofert. 
W ramach tego zadania zorganizowano: 

a) 2 wycieczki integracyjno-edukacyjne dla 30 dzieci szkół podstawowych 
organizowane przez M-GOKSiR w okresie wakacji letnich (do Łodzi i do 
Płocka). 
Dotacja na to zadanie wyniosła 2.600 zł. Z kwoty tej pokryto koszty 
transportu, bilety wstępu, piknik i korzystanie z Lunaparku. W zaleŜności od 
grup wiekowych na wyjazdach tych realizowany był program 
profilaktyczny. 

b) 3-dniowy biwak integracyjno-edukacyjny dla 32 uczniów klas IV-VI szkół 
podstawowych w Grotnikach. Realizator zadania - Szkoła Podstawowa Nr l 
w śychlinie otrzymała dotację w wysokości 2.900 zł. 
Z powyŜszej kwoty sfinansowano opłaty za pobyt na biwaku, częściowo 
dofinansowano koszty transportu i przeprowadzono program 
profilaktyczny. 

c) 3-dniowy biwak integracyjno-edukacyjny dla 32 uczniów gimnazjum w 
Grotnikach. Zadanie realizował Zespół Szkół Nr l w śychlinie - Dotacja w 
wysokości 2.900 zł została wykorzystana na wycieczkę do stadniny koni, 
przeprowadzenie   programu   profilaktycznego   oraz   na   dofinansowanie 
kosztów pobytu (zakwaterowanie i wyŜywienie). 

d) 3-dniowy biwak dla 30 uczniów szkół ponadgimnazjalnej w Dobieszkowie. 
Realizator zadania - Zespół Szkół Nr l w śychlinie otrzymał dotację w 
wysokości 2.000 zł. Z powyŜszej kwoty sfinansowano koszty wyŜywienia 
i noclegów oraz przeprowadzono program profilaktyczny. 

e) 8-dniowy biwak dla 32 dzieci z kl. I-III ze 4 szkół podstawowych w 
Nieborowie w dniach 29 czerwca do 7 lipca 2006 r. Zadanie to realizowało 
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Stowarzyszenie Aktywizacji Bezrobotnych Rejonu śychlińskiego. Dotacja 
wynosiła 5.050 zł, z której sfinansowano koszty pobytu i wyŜywienia, 
zakupiono nagrody na konkursy, zapłacono wstęp do muzeum oraz 
przeprowadzono program profilaktyczny. 

f) 10-dniowy biwak dla 32 dzieci z kl. IV-VI ze szkół podstawowych w 
Stegnie Gdańskiej w dniach 7-16 lipca 2006 r. Zadanie to równieŜ 
realizowało Stowarzyszenie Aktywizacji Bezrobotnych Rejonu 
śychlińskiego. Dotacja wynosiła 5.050 zł. Z dotacji tej sfinansowano koszty 
pobytu oraz przeprowadzenie programu profilaktycznego. 

II.  W   zakresie    prowadzenia   profilaktycznej    działalności   informacyjnej    i 
edukacyjnej     dotyczącej     rozwiązywania     problemów     alkoholowych     i 
przeciwdziałania narkomani 
1. Pomoc dzieciom i młodzieŜy z rodzin patologicznych. Łącznie wykorzystano 

24.757,70 zł w tym na: 
1) zakup  podręczników,   ksiąŜek  i  pomocy   edukacyjnych   dla  placówek 

oświatowo-wychowawczych - 7.007,62 zł, 
2) dofinansowanie dowozu dzieci i młodzieŜy do szkół - wydatkowano kwotę 

7.000 zł, 
3) dofinansowanie doŜywiania w placówkach oświatowo-wychowawczych. 

Sfinansowano obiady dla dzieci najbiedniejszych w kwocie 10.750,08 zł. 
2. Przeprowadzenie badań monitoringowych diagnozujących lokalne problemy 

oraz zasoby w sferze profilaktyki rozwiązywanie problemów uzaleŜnień na tle 
zagroŜeń społecznych. 
Wykonano przeprowadzenie diagnozy problemów uzaleŜnień i innych zagroŜeń 
społecznych dla miasta i gminy śychlin, za które zapłacono 3.900 zł. 

III.  W zakresie wspomagania działalności instytucji i stowarzyszeń słuŜących 
rozwiązywaniu problemów alkoholowych: 
1. Dofinansowanie imprez okolicznościowych i kulturalno-rozrywkowych oraz 

uroczystości propagujących trzeźwe obyczaje. 
1) Zadanie to realizowane było przez PCK w śychlinie, który wygrał 

konkurs. Dotacja na to zadanie wynosiła 7.500 zł. 

Komisja Rewizyjna dokonała kontroli następujących zadań: 

I.   W zakresie zwiększenia dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej 
dla osób uzaleŜnionych od alkoholu:  
1.   Zakup materiałów informacyjno-edukacyjnych 

Zadanie to było realizowane zgodnie z zapisami w „Gminnym Programie 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2006 r." (rozdz. II 
ust. 2 programu), jak równieŜ zgodnie z zapisami „Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii" (zadanie II ust. l programu) polegające na 
opracowaniu i upowszechnianiu materiałów oraz zakupie materiałów 
informacyjno-edukacyjnych z zakresu promocji zdrowia, profilaktyki 
alkoholowej, profilaktyki narkomanii oraz przemocy w rodzinie. Materiały te 
przekazano dla potrzeb organizacji zajmujących się krzewieniem trzeźwości i 
zdrowego stylu Ŝycia. 
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Na to zadanie wykorzystano łącznie kwotę 3.199,24 zł, w tym 1.000 zł                    
z programu narkomanii i 2.199,24 zł z programu przeciwdziałania alkoholizmu.       
W ramach tych środków zostały zakupione ksiąŜki o tematyce alkoholizmu, 
narkomanii i przemocy, które przekazano dla potrzeb: 
- Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 
- Rodzinnego Klubu Abstynenta, 
- Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w śychlinie, 
oraz dokonano opłaty za ogłoszenie otwartego konkursu ofert. 
Na zakup powyŜszych ksiąŜek przedstawiono między innymi faktury: 
- nr 499/2006, 
- nr 500/2006, 
- nr 501/2006 
z dnia 19.10.2006 r. na łączną kwotę 1.668 zł. 
Część tych ksiąŜek przekazano równieŜ do wszystkich szkół podstawowych i 
Zespołu Szkół Nr l. 

2. Wspieranie programów profilaktycznych w zakresie organizacji czasu wolnego 
dzieci i młodzieŜy oraz dofinansowanie kosztów udziału dzieci i młodzieŜy z 
rodzin patologicznych w organizowaniu róŜnych form wypoczynku. 
Zadanie to zapisane było do realizacji zarówno w programie przeciwdziałania 
alkoholizmowi (rozdział II ust. 3), jak równieŜ w programie narkomanii (zadanie 
I ust. 1) i realizowane było przez oferentów wyłonionych w otwartym konkursie 
ofert. 

W ramach tego zadania wyodrębniono zadanie pn. „Zorganizowanie 10-
dniowego obozu profilaktyczno-edukacyjnego dla dzieci w wieku kl. IV-VI szkół 
podstawowych z terenu Gminy śychlin", na które został ogłoszony konkurs. 

Ze złoŜonych ofert Komisja konsultacyjno-konkursowa wybrała ofertę z dnia 
21 marca 2006 r. organizacji pozarządowej - Stowarzyszenia Aktywizacji 
Bezrobotnych Rejonu śychlińskiego, która miała do wykonania zadanie 
publiczne nr 16 pn.: „Zorganizowanie 10-dniowego obozu profilaktyczno-
edukacyjnego dla dzieci w wieku kl. IV-VI szkół podstawowych z terenu Gminy 
śychlin w ramach zwiększania dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej 
dla dzieci i młodzieŜy z rodzin patologicznych i z grup podwyŜszonego ryzyka w 
okresie od czerwca 2006 r. do lipca 2006 r." 

Stowarzyszenie złoŜyło ofertę na zorganizowanie 10-dniowego biwaku dla    
32 dzieci z kl. IV-VI szkół podstawowych do Stegny Gdańskiej w dniach 7-16 lipca 
2006 r. Oferta ta została złoŜona na podstawie przepisów działu II rozdziału                
2 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego i o 
wolontariacie (Dz. U. Nr 96, póz. 873 ze zm.) w formie wspierania wykonania 
zadania przez Urząd Gminy w śychlinie wraz z wnioskiem o przyznanie dotacji 
ze środków publicznych w kwocie 5.050 zł. 

Na realizację zadania Stowarzyszenie otrzymało kwotę w wysokości          
5.050 zł i na taką kwotę została podpisana umowa nr 53/2006. 

Z dotacji tej pokryto koszty pobytu 32 uczniów klas IV-VI szkół 
podstawowy tj.: 
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- ze Szkoły Podstawowej Nr l -   5 osób, 
- ze Szkoły Podstawowej Nr 2 - 11 osób, 
- ze Szkoły Podstawowej w Grabowie    - 16 osób 
w wysokości 4.400 zł oraz przeprowadzono program profilaktyczny, za który 
zapłacono kwotę 650 zł. 
W dokumentacji Urzędu Gminy - Referatu Kultury, Oświaty i Sportu znajduje 
się następująca dokumentacja z wykonania powyŜszego zadania: 
- oferta z dnia 21 marca 2006 r. organizacji pozarządowej realizacji zadania 

publicznego     nr     16     pn.:     „Zorganizowanie     10-dniowego     obozu 
profilaktyczno-edukacyjnego   dla   dzieci   w   wieku   kl.   IV-VI   szkół 
podstawowych z terenu Gminy śychlin w ramach zwiększania dostępności 
pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla dzieci i młodzieŜy z rodzin 
patologicznych i z grup podwyŜszonego ryzyka w okresie od czerwca 2006 
r. do lipca 2006 r." składana na podstawie przepisów działu II rozdziału 2 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku  publicznego i o 
wolontariacie (Dz. U. Nr 96, póz.  873  ze zm.) w formie wspierania 
wykonania zadania przez Urząd Gminy w śychlinie wraz z wnioskiem o 
przyznanie dotacji ze środków publicznych w kwocie 5.050 zł, 

- umowa nr 53/2006 zawarta w dniu 26 kwietnia 2006 r. pomiędzy Gminą 
śychlin     a     Stowarzyszeniem     Aktywizacji     bezrobotnych     Rejonu 
śychlińskiego, 

- Sprawozdanie z obozu profilaktyczno-edukacyjnego w dniach 7-16 lipca 
2006 r. w miejscowości Stegna k/Gdańska, 

- Sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego  nr   16 pn.: 
„Zorganizowanie   10-dniowego   obozu   profilaktyczno-edukacyjnego   dla 
dzieci w wieku kl. IV-VI szkół podstawowych z terenu Gminy śychlin w 
ramach zwiększania dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej 
dla dzieci i młodzieŜy z rodzin patologicznych i z grup podwyŜszonego 
ryzyka" w okresie 7-16 lipca 2006 r. określonego w umowie nr 53/2006 
zawartej   w   dniu   26   kwietnia  2006   r.   pomiędzy   Gminą śychlin   a 
Stowarzyszeniem Aktywizacji bezrobotnych Rejonu śychlińskiego (data 
złoŜenia sprawozdania 15.09.2006 r.) 

II. W   zakresie   prowadzenia    profilaktycznej    działalności    informacyjnej    i 
edukacyjnej    w    zakresie    rozwiązywania    problemów    alkoholowych    i 
przeciwdziałania narkomani: 
1. Pomoc dzieciom i młodzieŜy z rodzin patologicznych. Łącznie wykorzystano 

24.757,70 zł, w tym zakup podręczników, ksiąŜek i pomocy edukacyjnych dla 

placówek oświatowo-wychowawczych kwotę 7.007,62 zł. 
W ramach tych środków zostały zakupione ksiąŜki, podręczniki i pomoce 

edukacyjne dla szkół podstawowych, przedszkoli i Zespołu Szkół. 
W dokumentacji Urzędu Gminy (Ref. KOS) znajdują faktury na zakup w/w 

artykułów, między innymi: 
1) faktura VAT nr 35/11/2006 r. z dnia 13.11.2006 r. na kwotę 1.110 zł 

(ksiąŜki zakupione dla Gimnazjum Publicznego w śychlinie), 
 
 
 



33 

2) faktura VAT nr 37/11/2006 r. z dnia 13.11.2006 r. na kwotę 390 zł (ksiąŜki 
zakupione dla Gimnazjum Publicznego w śychlinie), 

3) faktura VAT nr 887/2006 r. z dnia 10.10.2006 r. na kwotę 546,40 zł (ksiąŜki 
zakupione dla Szkoły Podstawowej Nr l w śychlinie), 

4) faktura VAT  nr  64  z  dnia 20.10.2006  r.   na kwotę  346  zł  (zakup 
radiomagnetofonu dla Szkoły Podstawowej w Grabowie), 

5) faktura VAT nr 373 z dnia 25.09.2006 r. na kwotę 414,75 zł (zakup piłek i 
zestawów do tenisa dla wszystkich szkół podstawowych), 

6) faktura VAT nr 494 z dnia 23.09.2006 r. na kwotę 434,71 zł (zakup piłek, 
skakanek itp. dla wszystkich szkół podstawowych), 

7) faktura VAT nr 338/2006 z dnia 24.10.2006 r. na kwotę 1.200 zł (zakup 
ksiąŜek dla Szkoły Podstawowej Nr 2 w śychlinie), 

8) faktury VAT nr 499/2006, nr 500/2006, nr 501/2006 z dnia 19.10.2006 r. na 
łączną  kwotę   1.668   zł   (zakup   ksiąŜek   dla  Komisji   Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowej i Rodzinnego Klubu Abstynenta, dla wszystkich 
szkół podstawowych i Zespołu Szkół Nr 1). 

Wszystkie w/w ksiąŜki i pomoce edukacyjne zostały przekazane placówkom za 
odpowiednim pokwitowaniem i zostały wprowadzone do ksiąg inwentarzowych 
poszczególnych jednostek. 

2. Przeprowadzenie badań monitoringowych diagnozujących lokalne problemy 
oraz zasoby w sferze profilaktyki rozwiązywanie problemów uzaleŜnień na tle 
zagroŜeń społecznych. 
Za przeprowadzenie diagnozy problemów uzaleŜnień i innych zagroŜeń 
społecznych dla miasta i gminy śychlin uiszczono opłatę w wysokości 3.900 zł, z 
czego 3.000 zł zapłacono z programu profilaktyki alkoholowej i 900 zł z 
programu profilaktyki narkomani. 

Do przeprowadzenia powyŜszej diagnozy zgłosiła się tylko jedna firma. Firma ta 
zanim przystąpiła do opracowania diagnozy przeprowadziła ankiety w 
szkołach na terenie gminy śychlin na temat alkoholizmu, narkomanii i 
przemocy oraz wywiady w MGOPS i na Komisariacie Policji.  

III.  W zakresie wspomagania działalności instytucji i stowarzyszeń słuŜących 

rozwiązywaniu problemów alkoholowych: 
1. Dofinansowanie imprez okolicznościowych i kulturalno-rozrywkowych oraz 

uroczystości propagujących trzeźwe obyczaje. 
Na zadanie to ogłoszono otwarty konkurs ofert, w którym wygrał Polski 
Czerwony KrzyŜ Zarząd Rejonowy w śychlinie. 

ZłoŜył najkorzystniejszą ofertę (Oferta z dnia 27 marca 2006 r. 
organizacji pozarządowej realizacji zadania publicznego nr 27 pn.: 
„Wspomaganie działalności instytucji i stowarzyszeń słuŜących rozwiązywaniu 
problemów alkoholowych w prowadzeniu imprez i uroczystości propagujących 
trzeźwe obyczaje dla mieszkańców Gminy śychlin" w okresie od kwietnia 
2006 r. do grudnia 2006 r.) i otrzymując dotację w wysokości 7.500 zł 
wykorzystał na zorganizowanie następujących imprez: a) dzień dziecka dla 40 
dzieci (400 zł - poczęstunek i upominki), 
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b) spotkania andrzejkowego dla 40 dzieci z rodzin alkoholowych (850 zł - 
upominki, poczęstunek), 

c) spotkanie   wigilijno-choinkowe   dla   150   dzieci   z   rodzin   biednych   i 
patologicznych (3.650 zł - zakup paczek, poczęstunek, projekcja filmu), 

d) uroczyste spotkanie grup samopomocowych, z którego skorzystało około 
400 osób (1.500 zł, w tym opłata za wynajem sali MGOKSiR - 682,07 zł 
oraz koszty poczęstunku - 817,93 zł). 

W dokumentacji Urzędu Gminy - Referatu Kultury, Oświaty i Sportu znajduje 
się następująca dokumentacja z wykonania powyŜszego zadania: 
- oferta z dnia 27 marca 2006 r. organizacji pozarządowej realizacji zadania 

publicznego nr 27 pn.: „Wspomaganie działalności instytucji i stowarzyszeń 
słuŜących rozwiązywaniu problemów alkoholowych w prowadzeniu imprez 
i uroczystości propagujących trzeźwe obyczaje dla mieszkańców Gminy 
śychlin w okresie od kwietnia 2006 r. do grudnia 2006 r." składana na 
podstawie przepisów działu II rozdziału 2 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie (Dz. U. Nr 96, póz. 
873 ze zm.) w formie wspierania wykonania zadania przez Urząd Gminy w 
śychlinie wraz z wnioskiem o przyznanie dotacji ze środków publicznych w 
kwocie 7.500 zł, 

- umowa nr 56/2006 zawarta w dniu 26 kwietnia 2006 r. pomiędzy Gminą 
śychlin a Polskim Czerwonym KrzyŜem Łódzkim Zarządem Okręgowym, 

- Sprawozdanie końcowe  z wykonania zadania publicznego  nr 27  pn.: 
„Wspomaganie     działalności     instytucji     i     stowarzyszeń     słuŜących 
rozwiązywaniu   problemów   alkoholowych   w   prowadzeniu   imprez   i 
uroczystości propagujących trzeźwe obyczaje dla mieszkańców Gminy 
śychlin w okresie od kwietnia do grudnia 2006 r." określonego w umowie 
nr 56/2006 zawartej w dniu 26 kwietnia 2006 r. pomiędzy Gminą śychlin a 
Polskim  Czerwonym  KrzyŜem  Łódzkim  Zarządem  Okręgowym  (data 
złoŜenia sprawozdania 15.12.2006 r.) 

Wnioski i zalecenia 

Z przedstawionych dokumentów wynika, Ŝe zadania w ramach „Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych" i „Gminnego 
Programu Narkomanii" wykonywane były prawidłowo przez Komisję Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. 

Komisja Rewizyjna wypracowała następujące wnioski i zalecenia: 
1. w Urzędzie Gminy w śychlinie powinna być szczegółowa dokumentacja 

dotycząca zadań wykonywanych w ramach otwartych konkursów ofert przez 
organizacje pozarządowe (w dokumentacji powinny znajdować się szczegółowe 
harmonogramy prowadzonych programów profilaktycznych oraz potwierdzenia 
przeprowadzenia tych programów poprzez podpisy osób prowadzących i 
przedstawicieli organizacji pozarządowej), 
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2. zbyt mała częstotliwość przeprowadzanych kontroli w punktach ze sprzedaŜą 
napojów alkoholowych w stosunku do ilości tych punktów (na 50 punktów ze 
sprzedaŜą napój ów alkoholowych przeprowadzono 49 kontroli), 

3. w skład komisji konsultacyjno-konkursowej powinien wchodzić przedstawiciel 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w śychlinie. 

PowyŜszy Protokół z kontroli stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Halina Wiśniewska - odniosła się do wniosku dotyczącego składu komisji 
konsultacyjno-konkursowej. Komisja została powołana na posiedzeniu przedstawicieli 
stowarzyszeń, w skład tej komisji wchodzą członkowie stowarzyszeń np. z PCK, 
Caritas. Gdy będzie kolejne spotkanie tej komisji, nic nie stoi na przeszkodzie, aby 
skład tej komisji poszerzyć, o ile wyrazi na to zgodę Pan Burmistrz. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania wniosku z kontroli 
przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną dotyczącego tego, iŜ w skład komisji 
konsultacyjno-konkursowej powinien wchodzić przedstawiciel Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w śychlinie. 

Za wnioskiem z kontroli, aby w skład komisji konsultacyjno-konkursowej wchodził 
przedstawiciel Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w śychlinie 
głosowało - 12 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się"      -   O radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę. 

Krzysztof Stefaniak - odczytał Protokół z kontroli przeprowadzonej przez Komisję 
Rewizyjną w dniu 16 maja 2007 r. dotyczącej struktury organizacyjnej i działalności 
Przedszkola Samorządowego Nr 2 w śychlinie - Zgodnie z art. 18a ustawy z dnia 8 
marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2001 r. Nr 142, póz. 1591; z 2002 
r. Nr 23, póz. 220, Nr 62, póz. 558, Nr 113, póz. 984, Nr 153, póz. 1271 i Nr 214, póz. 
1806; z 2003 r. Nr 80, póz. 717 i Nr 162, póz. 1568; z 2004 r. Nr 102, póz. 1055, Nr 
116, póz. 1203 i Nr 167, póz. 1759; z 2005 r. Nr 172, póz. 1441 i Nr 175, póz. 1457; z 
2006 r. Nr 17, póz. 128 i Nr 181, póz. 1337) oraz w oparciu o Regulamin Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w śychlinie (załącznik Nr 5 do Statutu Gminy śychlin), 
Komisja Rewizyjna w składzie: 
- Krzysztof Stefaniak          - Przewodniczący Komisji, 
- Bogdan Głuszcz - Członek, 
- Marek Jędrzej czak - Członek, 
- Jadwiga Melcher - Członek, 
- Andrzej Szymański          - Członek, 
w dniu maja 2007 r. zgodnie z planem pracy Komisji na I półrocze 2007 r. dokonała 
kontroli dotyczącej struktury organizacyjnej i działalności Przedszkola 
Samorządowego Nr 2 w śychlinie wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w śychlinie, przy ul. śeromskiego. 
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Ponadto na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej obecni byli:  

1. Piotr Wysocki - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w śychlinie, 
2. Emilia Habowska -   Dyrektor do Spraw Przedszkola Samorządowego Nr 2 

w śychlinie. 

Przedmiot i zakres kontroli: 

Przedmiotem kontroli była struktura organizacyjna i działalność Przedszkola 
Samorządowego Nr 2 w śychlinie wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w śychlinie, przy ul. śeromskiego. 

Przebieg postępowania kontrolnego 

Komisja Rewizyjna zapoznała Dyrekcję Zespołu Szkolno-Przedszkolnego z 
protokołem z posiedzenia Komisji z dnia 9 maja 2007 r. dotyczącego zakresu 
prowadzonej kontroli. 
Przewodniczący Komisji zapytał o sprawę rozliczania się przez Przedszkole 
Samorządowe z Zespołem Szkolno-Przedszkolnym w zakresie mediów tj. energii 
elektrycznej i energii cieplnej. 

Komisja uzyskała informację o sposobie rozliczania ciepła od Dyrektora placówki. 
Ciepło rozliczanie jest od wielkości powierzchni zajmowanej przez Przedszkole, 
natomiast energia elektryczna według liczników znajdujących się na terenie 
Przedszkola. 

Na zapytanie radnego Andrzeja Szymańskiego dotyczące przewidywanego 
stanu ilości dzieci w przedszkolu w roku 2007/2008 i lata następne, odpowiedzi 
udzieliła Dyrektor do Spraw Przedszkola, Ŝe na dzień dzisiejszy jest zapisywanych 
bardzo duŜo dzieci - tj. 115-oro dzieci. Ze względu na małą powierzchnię przedszkola 
brak jest moŜliwości na utworzenie kolejnego oddziału, nie ma miejsca na utworzenie 
jeszcze jednej sali, ani na powiększenie szatni. W grupie przedszkolnej moŜe być tylko 

^ 
25 osób. Statystycznie na l dziecko powinno przypadać około 2,4 m powierzchni. 
Natomiast w Przedszkolu przypada duŜo mniejsza powierzchnia na l dziecko. Mimo to 
rok moŜna rozpocząć z 5 oddziałami bez niedogodności dla dzieci. 

Radny Marek Jędrzej czak poruszył problem placu zabaw, który nie spełnia 
standardów wynikających z norm unijnych (naleŜy kompleksowo wymienić 
urządzenia na placu zabaw). 
Dyrektor poinformował, Ŝe przejął plac zabaw z poprzedniego obiektu tj. plac, który 
wykonany został przez rodziców i Zakład „EMIT" w latach 90-tych. Dyrektor do 
Spraw Przedszkola poinformowała, Ŝe wyposaŜenie placu zabaw w urządzenia 
spełniające normy unijne to koszt około 30.000 zł. 

Na zapytanie radnego Andrzeja Szymańskiego, czy kiedykolwiek w 
Przedszkolu Samorządowym Nr 2 lub w Szkole Podstawowej Nr 2 odbyła się 
wizytacja lub przeprowadzono kontrolę przez Komisję Oświaty lub przez jakąkolwiek 
inną Komisję w poprzedniej Kadencji Rady udzielono odpowiedzi, Ŝe Ŝadnej takiej 
kontroli, ani wizytacji nie było, zarówno przed utworzeniem Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego, jak równieŜ po jego utworzeniu. 
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Projekt budŜetu na 2007 r., jaki został przedstawiony przez Dyrektora placówki 
w § 4210 zakup materiałów i wyposaŜenia uwzględniona była kwota 32.860 zł (środki 
te miały być przeznaczone między innymi na zakup wyposaŜenia na plac zabaw). 
Referat Oświaty w projekcie budŜetu przedstawionym Radzie przeznaczył kwotę 
12.537 zł. 

Na zapytanie radnego Bogdana Głuszcza dotyczące przez kogo zakupywane są 
zabawki dla dzieci, odpowiedzi udzieliła Dyrektor do Spraw Przedszkola, Ŝe zakupują 
wszystko we własnym zakresie, a rachunki kierowane są do Urzędu Gminy w 
śychlinie. 

Bezpośrednie wizytowanie poszczególnych sal wykazało potrzebę wymiany 
okien oraz zakupu rolet w okna. Stwierdzono, Ŝe nawilgotnienie w szatni wynika ze 
złego odwodnienia terenu. 

Zaproponowano, aby plac zabaw ogrodzić od strony ulicy płotem betonowym 
lub innym ogrodzeniem, stałym (innym niŜ siatka). 

Stwierdzono, Ŝe piaskownica nie moŜe być uŜytkowana - powinna być 
przykrywana. 

Komisja przyjrzała się równieŜ pracy stołówki szkolnej, która dostosowana jest 
równieŜ dla dzieci w wieku przedszkolnym. Dzieci szkolne i przedszkolne nie 
spoŜywaj ą posiłków w tym samym czasie. 

Przedstawiono protokół Państwowej StraŜy PoŜarnej w Kutnie dotyczący 
przestrzegania przepisów przeciwpoŜarowych, (protokół nr PZ 55/80/15/P/2006). 

Komisji przedstawiono arkusz oceny stanu sanitarnego zakładu Ŝywienia 
zbiorowego z dnia 13 listopada 2006 r. (protokół nr H.ś./9/256/06) - protokół był bez 
uwag. 

Projekt adaptacji pomieszczenia magazynowego na potrzeby kuchni szkolnej -
wymaga zgody Powiatowego Inspektora Sanitarno-Epidemiologicznego w Kutnie. 

Powiatowy Inspektor Sanitarno-Epidemiologicznego w Kutnie wydał zgodę na 
"wykonanie i sprawdzenie prac modernizacyjnych w stołówce szkolnej. 

Na Ŝyczenie radnego Andrzeja Szymańskiego w sprawie rozliczenia dochodów 
ze świetlicy z doŜywianiem za ostatni miesiąc wyjaśnień udzielił Dyrektor Zespołu 
Szkolno - Przedszkolnego. Przedstawił dokumentację i zlecenia. Radny Andrzej 
Szymański oczekuje szczegółowego przedstawienie dokumentacji z odbiorem 
dokumentacji technicznej i technologicznej stołówki (Przedszkola Nr 2). 

Wnioski i zalecenia 

W wyniku kontroli Komisji Rewizyjna stwierdziła, Ŝe: 
1. NaleŜy niezwłocznie dokonać zakupu wyposaŜenia na plac zabaw dla dzieci. 
2. NaleŜy wykonać remont w szatni ściany wschodniej dla oddziałów „O" oraz 

naprawę podłóg w Przedszkolu zgodnie z zaleceniem Powiatowego Inspektora 
Sanitarno-Epidemiologicznego w Kutnie (termin realizacji podany w zaleceniach 
przez Inspektorat - do 31.08.2007 r.) 

3. Komisja składa wniosek do Referatu Kultury, Oświaty i Sportu o udostępnienie dla 
potrzeb Komisji Rewizyjnej projektu budŜetu na 2007 r. przedstawionego przez 
Dyrektora do Spraw Przedszkola (projekt budŜetu na 2007 r., jaki został złoŜony 
do Urzędu Gminy do 15 października 2006 r.). 
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4. Konieczna jest wymiana okien i zakup rolet w okna w salach, w których odbywają 
się zajęcia. 

5. NaleŜy dokonać ogrodzenia placu zabaw od strony ulicy płotem betonowym lub 
innym ogrodzeniem stałym (innym od siatki). 

6. NaleŜy usunąć betonowy słup energetyczny znajdujący się przy placu zabaw oraz 
płytę azbestową z zadaszenia wejścia do budynku i pokryć je innym materiałem. 

7. Istnieje konieczność podniesienia standardów w sanitariatach dla klas „O" 
dostosowanie ich do potrzeb małych dzieci. 

8. W kuchni naleŜy zastosować pochłaniacze pary i zanieczyszczeń oraz dokonać 
wymiany mebli drewnianych na metalowe, odpowiednie dla Ŝywienia zbiorowego. 

Ponadto po uzyskaniu wyjaśnień złoŜonych przez Dyrektora Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego i Dyrektora do Spraw Przedszkola, Komisja wnosi o odstąpienie z 
obowiązku przedstawiania biletów komunikacji publicznej podczas wyjazdów 
słuŜbowych nauczycieli Przedszkola. 

PowyŜszy Protokół z kontroli stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: 

Krzysztof Stefaniak - Komisja Rewizyjna wypracowała swoje wnioski, ale zdaje 
sobie sprawę z tego, Ŝe będzie to rodziło znaczne skutki finansowe. UwaŜa, Ŝe 
Burmistrz w porozumieniu z Radą moŜe podnieść standard tego Przedszkola, ale to 
będzie wymagało znacznych środków finansowych. 

Krzysztof Graska - zapytał, dlaczego Komisja Rewizyjna proponuje postawienie 
ogrodzenia betonowego od strony ulicy? 

Krzysztof Stefaniak - rozmawialiśmy z personelem Przedszkola, który wskazał, Ŝe 
często zdarza się, iŜ wracają tą ulicą osoby nietrzeźwe, które potrafią przy obecnym 
ogrodzeniu - siatce załatwiać swoje potrzeby fizjologiczne, co widzą dzieci. Tak więc 
członkowie mając na uwadze dobro tych dzieci wysunęła taki wniosek. 

Jadwiga Melcher ogrodzenie od strony placu zabaw jest juŜ bardzo stare, 
zniszczone, nieprzyjazne dla dzieci. MoŜna teren placu zabaw ogrodzić ogrodzeniem 
drewnianym pomalowanym na kolorowo. Przez obecną siatkę często przeskakują 
starsi chłopcy, którzy niszczą elementy znajdujące się na placu zabaw. 

Andrzej Szymański - zapytał, czy są zaplanowane jakiekolwiek inwestycje i nakłady 
finansowe w tym przedszkolu? 

Halina Wiśniewska -- jeden z wniosków mówiący o tym, Ŝe Komisja Rewizyjna 
powinna dostać projekty budŜetów złoŜone przez poszczególne jednostki - wszyscy 
radni otrzymali takie projekty budŜetów. 
Odnośnie wysokości przekazanych środków Państwo radni uzyskali takie 
informacje, iŜ wydatki na §§ płacowe w poszczególnych placówkach nie są 
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zrealizowane w 100%. Dyrektor Zespołu przygotowując projekt budŜetu na 2007 r. 
uwzględnił  środki  na  zakup  sprzętu  na plac  zabaw,   ale   środki  te  nie  zostały 

zabezpieczone w budŜecie. 
§§ rzeczowe w szkołach i przedszkolach są zabezpieczone w wysokości około 40- 

60%. 

Andrzej Szymański - zapytał, czy dyrektorzy zostali poinformowani o tym, Ŝe mają 

zmniejszone środki na wydatki swoich placówek? 

UwaŜa, Ŝe skoro dyrektorzy uczciwie wyliczaj ą zapotrzebowanie na środki, to powinni 
oni te środki otrzymać. 
Myśli, Ŝe w przyszłym budŜecie radni nie dadzą robić takiego remanentu przez osoby, 
które w Urzędzie podejmują decyzje. 

Grzegorz Ambroziak - godzinami dyskutowaliśmy na temat braków w oświacie -
projekt budŜetu przygotowuje Burmistrz, a Rada go akceptuje. 
Wiadomym było, Ŝe nie tylko temu przedszkolu, ale i innym jednostkom będzie 
brakowało środków na róŜne cele. 

Marek   Jędrzejczak   -   wniosek   odnośnie   przedstawienia   budŜetów  jednostek 

oświatowych został sformułowany przez Komisję, faktycznie radni otrzymali ten 

projekt budŜetu Przedszkola. 
Pan Dyrektor występował o 8.500 zł na podstawowe wyposaŜenie placu zabaw. 

Co do braku środków nie jest to do końca prawdą, gdyŜ mamy jeszcze wolne środki w 

wysokości około 406.000 zł. 

Robert Stasiak - radny Pan Andrzej Szymański nie jest członkiem Komisji Rozwoju i 
BudŜetu, a więc nie uczestniczył w dyskusjach nad zmianami w budŜecie. 
Komisja proponowała zmniejszyć środki finansowe w zakresie energii, telefonów, a 

nie w zakresie wydatków na pomoce edukacyjne. 

Motywowaliśmy dyrektorów szkół, aby pozyskiwali środki unijne. Dyrektor powinien 

wystąpić o środki własne i złoŜyć wniosek o środki unijne. 
Np.   teraz  przyszedł   program   „Rzeczpospolita   internetowa",   realizowany   przez 

Telekomunikację Polską, w którym moŜna uzyskać komputery, laptopy, projektory, 
oprogramowanie w małym grancie do 15.000 zł, w większym grancie duŜo więcej na 

poszczególne jednostki. 

Grzegorz Ambroziak - poinformował, Ŝe dyrektorzy szkół wystąpili o te środki i 
udało się takie środki pozyskać. 

Przewodnicząca   Rady   przystąpiła   do   przegłosowania   wniosków   z   kontroli 
przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną. 

Za przyjęciem wniosków z kontroli (od l do 8) przeprowadzonej przez Komisję 
Rewizyjną głosowało         - 11 radnych, 
„przeciw" -   l radny, 
„wstrzymało się" -   3 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosków przez Radę. 

Do p-tu 6. Informacja z realizacji Programu współpracy Gminy śychlin z 
organizacjami pozarządowymi za 2006 r. 

Robert Stasiak - w gminie nie ma koncepcji na walkę z problemem 
alkoholowym i na walkę z problemem narkomanii. Gro środków przeznacza się 
w róŜnej formie na realizację zadań prowadzonych przez szkoły, przedszkola. 
Te programy kieruje się często do dzieci, które z tymi problemami się jeszcze nie 
zetknęły. Środki te wykorzystuje się na łatanie dziury budŜetowej szkół, przedszkoli 
oraz stowarzyszeń. Porównując   godziny   psychologa   i   pedagoga   w   związku   z   
róŜnymi   programami profilaktycznymi, które były realizowane, jedna szkoła, czy 
instytucja moŜe to zrobić za 20 zł za godzinę, inna za 80 zł za godzinę, choć jest 
realizowany taki sam program. Nie widzi celu, aby przekazywać te środki na wydatki 
rzeczowe, kilka tysięcy na ksiąŜki. UwaŜa, Ŝe program powinien być tak realizowany, 
aby był przede wszystkim kierowany na osoby faktycznie uzaleŜnione. NaleŜy przede 
wszystkim wspomóc te osoby i ich rodziny. Natomiast nie koniecznie trzeba programy 
profilaktyki realizować w szkołach, w których dyrektorzy na mocy ustawy o 
systemie oświaty są zobowiązani do przeprowadzania takich programów. Szkoły 
mają to robić z własnego funduszu rzeczowego za pomocą środków „Gminnego 
Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych." 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada przyjęła do wiadomości informację z 
realizacji Programu współpracy Gminy śychlin z organizacjami pozarządowymi za 
2006 r. 

Informacja ta stanowi załącznik do mniejszego protokołu. 

Do p-tu 7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych" oraz „Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii" za 2006 r. 

OPINIE KOMISJI:  

Członkowie Komisji Oświaty i Rozwoju w sprawie sprawozdania z realizacji 
„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych" oraz 
„Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii" za 2006 r. wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Komisja Rewizyjna (4 głosami „za"), Komisja Rolna (2 głosami „za", l „przeciw", l 
„wstrzymującym się") przyjęła sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych" oraz „Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii" za 2006 r. 
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Do powyŜszego sprawozdania nie wniesiono Ŝadnych uwag. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych" oraz „Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii" za 2006 r. 

Za  przyjęciem   sprawozdania   z  realizacji   „Gminnego   Programu   Profilaktyki   i 
Rozwiązywania     Problemów     Alkoholowych"     oraz     „Gminnego     Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii" za 2006 r. głosowało   - 10 radnych, 
„przeciw" -   l radny, 
„wstrzymało się" -   4 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada przyjęła sprawozdanie. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do p-tu 8. Informacja z pracy Burmistrza Gminy śychlin za okres od 5 kwietnia 
2007 r. do 11 maja 2007 r. 

Robert Stasiak - zwrócił uwagę, Ŝe w informacji z pracy Burmistrza są Zarządzenia 
dotyczące utraty mocy zarządzeń z ubiegłego roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
dla kierowników jednostek zatrudnionych na podstawie mianowania. Zmiana 
warunków płacy co do zasady powinna następować w oparciu o zgodne oświadczenie 
stron, a nie poprzez podpisanie zarządzenia. 
Zatem pyta, czy w ubiegłym roku zmiana wysokości wynagrodzenia nastąpiła poprzez 
zgodne oświadczenie stron, czy teŜ poprzez Zarządzenie Burmistrza. Jeśli na 
podstawie zarządzenia, to być moŜe zarządzenia te były podjęte niezgodnie z prawem. 

Grzegorz Ambroziak - być moŜe, Ŝe te zarządzenia zostały podjęte niezgodnie z 
prawem, naleŜałoby to sprawdzić. 

Marek Jędrzejczak - zapytał, czy w informacji przy zarządzeniach dotyczących 
powoływania Komisji, nie moŜna by było podać nazwisk osób, które są do danej 
komisji wybrani. 

Małgorzata  Sobczak - zapytała,  czy kwota   1.400  zł związana z wynajęciem 
pomieszczeń biurowych dla Sekcji Świadczeń Rodzinnych, czy to jest roczna opłata za 
wynajem, czy tylko za 5, czy 6 miesięcy? Jaka jest wysokość opłaty za l  m 
pomieszczenia? 

Grzegorz Ambroziak - uwaŜa, Ŝe skoro zarządzenia o składach Komisji wywieszane 
są na tablicach ogłoszeń, nic nie stoi na przeszkodzie, aby w informacji o pracy 
Burmistrza podać nazwiska członków Komisji. 
Odnośnie wynajęcia pomieszczeń -jest zawarta umowa ze Starostwem Powiatowym 
na wynajem pomieszczeń dla Sekcji Świadczeń Rodzinnych. 
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Anna Janowska - Kierownik MGOPS - kwota 1.400 zł przeznaczona na wynajem 
pomieszczeń jest to kwota zabezpieczona w budŜecie od dnia zawarcia umowy najmu 
do końca br. 

Małgorzata Sobczak - w zakresie inwestycji została zawarta umowa na wykonanie 
Planu Rozwoju Lokalnego oraz Lokalnego Planu Rewitalizacji -- zapytała, z kim 
zawarto tę umowę i w jakim zakresie ten plan będzie opracowywany? Zapytała równieŜ 
o budowę kanalizacji sanitarnej w ul. Słonecznej w Dobrzelinie -czy będzie to 
kanalizacja liniowa, czy przydomowe oczyszczalnie ścieków? 

Grzegorz Ambroziak - negocjowaliśmy ceny z trzema firmami, wynegocjowaliśmy 
cenę z firmą z Włocławka, Plan Rozwoju Lokalnego będzie obejmował wszystkie 
aspekty społeczno-gospodarcze gminy. Zakończenie planowane jest na koniec sierpnia 
br. Natomiast Lokalny Plan Rewitalizacji miałby obejmować teren starego miasta 
oraz tereny spółdzielni mieszkaniowych. 
Odnośnie kanalizacji sanitarnej w ul. Słonecznej - będzie to kanalizacja ciągnięta 
siecią kanalizacyjną. 

Andrzej Szymański uwaŜa, Ŝe Burmistrz ma obowiązek informowania o 
działalności Spółki „Mig-Ma" Burmistrz odpowiada jednoosobowo za Spółkę, 
dlatego chciałaby, aby przy następnym informacji z pracy Burmistrza było zawarte 
sprawozdanie z działalności Spółki „Mig-Ma". 

Grzegorz Ambroziak - nad zarządem spółki jest Rada Nadzorcza i to ona odpowiada 
za pracę Zarządu. Natomiast Prezes udzieli Zgromadzeniu Wspólników, czyli gminie 
właściwych informacji i wtedy wyciągniemy określone wnioski. 

Andrzej Szymański - Burmistrz jest ostatnia osobą, która opiniuje działalność 
Spółki. 

Grzegorz Ambroziak - Rada Nadzorcza we właściwym terminie wypowie się na 
temat kondycji finansowej Spółki, decyzja będzie naleŜała do Rady Nadzorczej, czy 
udzieli absolutorium Zarządowi, czy teŜ nie. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada informację z pracy Burmistrza przyjęła 
do wiadomości. 

Informacja z pracy Burmistrza Gminy śychlin za okres od 5 kwietnia 2007 r. do 
11 maja 2007 r. stanowi załącznik do protokołu. 

Do p-tu 9. Odpowiedzi na zapytania. 

Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy śychlin - na wszystkie zapytania, na 
które zainteresowani nie otrzymali odpowiedzi, odpowiedzi otrzymają w formie 
pisemnej. 
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Do p-tu 10. Sprawy róŜne. 

Przewodnicząca Rady odczytała skargę Pani Aleksandry Kubiak na działalność 

Burmistrza Gminy. 
Skarga  dotyczy   rozgraniczenia  nieruchomości  połoŜonej   w  miejscowości   Wola 

Popowa i została skierowana do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w 

Kutnie. 
Zaproponowała, aby skargę Pani Kubiak rozpatrzyła Komisja Rolna. 

Roman Ostasz - Burmistrz nie jest naszym podwładnym, więc nie Rada powinna tę 
skargę rozpatrywać. 

Iwona Śmietanka - radca prawny -jeśli dokumenty w sprawie tej Pani podpisywał 
Burmistrz, to skarga jest na działalność Burmistrza, wówczas w kompetencji Rady jest 
jej rozpatrzenie. Jeśli pisma podpisywałby pracownik Urzędu, wówczas skarga byłaby 
skierowana do Burmistrza i to Burmistrz by j ą rozpatrywał. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowała wniosku, aby Komisja Rolna 
rozpatrzyła skargę Pani Aleksandry Kubiak. 

Za wnioskiem Przewodniczącej Rady, aby skargę Pani Aleksandry Kubiak rozpatrzyła 
Komisja Rolna głosowało - 11 radnych, 
„przeciw" -   2 radnych, 
„wstrzymało się" -   2 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, iŜ Rada wyraziła zgodę, aby Komisja Rolna 
rozpatrzyła skargę Pani Aleksandry Kubiak. 
Następnie odczytała wniosek mieszkańców miejscowości Izabelin i Wiktorów w 
sprawie wykreślenia nazw tych miejscowości. 

Józef Czekalski - Kierownik Ref. RGO - w 2005 r. podjęta została Uchwała Rady 

Miejskiej i przekazano stosowne wnioski za pośrednictwem Wojewody Łódzkiego do 

Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji. 
Wnioski te dotyczyły połączenia wsi i przysiółków w kilku miejscowościach i między 

innymi włączenia Jankówka, Zabochela, Izabelina i Wiktorowa w jedną miejscowość 

Sokołówek wieś. 
Wniosek  ten   został  pozytywnie   zaopiniowany  przez   Starostę   Kutnowskiego   i 
Wojewodę Łódzkiego. 
Jednak w jednym z pism Komisja działająca przy Ministerstwa Spraw Wewnętrznych 

i Administracji wypowiedziała się, iŜ nazwy miejscowości mogą zostać włączone do 

Sokołówka, ale bez likwidacji ich nazw. Wówczas miejscowości te nazywałyby się 

np.: Izabelin, część wsi Sokołówek. 
Rada Miejska podtrzymała swój wniosek, aby nazwy wsi wykreślić z urzędowych 

nazw miejscowości. Wniosek mieszkańców równieŜ był tej samej treści. 
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Komisja Nazw Miejscowości i Obiektów Fizjograficznych ponownie rozpatrywała 
wniosek Rady i wówczas przychyliła się do wykreślenia nazw Jankówek i Zabochel. 
Natomiast nie zgodziła się na wykreślenie nazw Izabelin i Wiktorów. Dlatego 
mieszkańcy ponownie wnioskują o wykreślenie nazw miejscowości Izabelin i Wiktorów. 
UwaŜa, Ŝe Rada powinna przychylić się do wniosku mieszkańców, tym bardziej, Ŝe 
właściwie w zakresie posługiwania się dokumentami łącznie z dowodami osobistymi i 
z numeracją na tym terenie od 2000 r. funkcjonuje jedna nazwa Sokołówek wieś. 

Przewodnicząca   Rady   zaproponowała,   aby   Rada  przychyliła   się   do  wniosku 
mieszkańców wsi Izabelin i Wiktorów i wystosowała stosowne pismo do Ministerstwa 
Spraw Wewnętrznych i Administracji. Przystąpiła do przegłosowania propozycji. 

Za wnioskiem, aby wystąpić ponownie do Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i 
Administracji o wykreślenie nazw Izabelin, część wsi Sokołówek i Wiktorów, część 
wsi Sokołówek, zgodnie z wnioskiem mieszkańców tych miejscowości 
głosowało - 13 radnych, 
„przeciw" -   l radny, 
„wstrzymało się"     -   2 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada wniosek przyjęła i odczytała pismo Pana 

Bartłomieja WaŜyńskiego o wykup nieruchomości gminnej połoŜonej w Śleszynie 

tzw. hydroforowni. 
Nieruchomość ta w 2002 r. została wydzierŜawiona na okres 3 lat, a w 2005 r. 
ponownie umowa została przedłuŜona na kolejne 3 lata. 
Ze względu na to, Ŝe hydroforownia była budowana przez mieszkańców wsi Śleszyn, 
proponowałaby, aby zanim Komisja Rolna podejmie decyzję, czy przeznaczyć tę 

nieruchomość do sprzedaŜy, czy teŜ nie, zasięgnęła opinii Rady Sołeckiej Sołectwa 

Śleszyn. 

Jacek Laska Komisja Rolna zaprosi przedstawiciela Sołectwa Śleszyn na 
posiedzenie Komisji, zasięgnie opinii Rady Sołeckiej i mieszkańców, wówczas 
wypracuje swoje stanowisko w tej sprawie. 

Przewodnicząca Rady odczytała pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego w 
śychlinie o dwugodzinnym strajku ostrzegawczym w placówkach oświatowych na 
terenie gminy śychlin. 
Następnie poinformowała, Ŝe na wniosek radnego Andrzeja Szymańskiego w dniu 4 
czerwca br. (poniedziałek) o godzinie 16.00 odbędzie się spotkanie radnych z 
zarządem gminy. 

Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy - przypomniał, iŜ 31 maja br. o godz. 
10.00 radni pojadana konferencję organizowaną przez Stowarzyszenie Rozwoju Gmin 
„CENTRUM". Na tej konferencji będą specjaliści z Urzędu Marszałkowskiego z 
Łodzi. My będziemy starali się pokazać, Ŝe moŜemy uzyskać środki unijne na 
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inwestycje drogowe, kanalizacyjne itp. Prosiłby zatem o liczny udział radnym w tej 
konferencji. 
Państwo radni otrzymali wzór zaproszenia dla mieszkańców na Święto śychlina. 
Poinformował radnych o atrakcjach, jakie są planowane na tym święcie. 

ElŜbieta Tarnowska - Przewodnicząca Komisji Oświaty - poinformowała radnych, iŜ 
w dniu 28 marca br. Komisja Oświaty odbyła posiedzenie w Miejsko-Gminnej 
Bibliotece Publicznej w śychlinie i na tym posiedzeniu sformułowała wnioski. 
Następnie odczytała wnioski Komisji Oświaty: „Po dokładnej analizie Komisja 
wnioskuje o: 
1) zdjęcie opłaty czynszu za budynek, który przejęła Biblioteka w najem w 2001 r. 

(zgodnie z Uchwałą rady Miejskiej) od zarządcy czyli ZGK i przekazanie tego 
budynku w zarządzanie. 
Pani Dyrektor stwierdziła, Ŝe w czasie 6-letniego uŜytkowania przez Bibliotekę 
budynku, ZGK przeprowadziło tylko remont dachu + drobne naprawy. 

2) zwolnienie z opłaty za oświetlenie parku przy Bibliotece, 
3) sprawdzenie     budynku     pod     względem     przestrzegania     bezpieczeństwa 

i dopuszczenia do uŜytkowania publicznego z przeznaczeniem na Bibliotekę 
z uwzględnieniem nacisku księgozbioru na stropy, 

4) zwiększenie dotacji na realizację projektu Promocja Czytelnictwa -- III część 
projektu, 

5) podniesienie wynagrodzenia dla pracowników Biblioteki." 

Małgorzata Sobczak - Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr l w śychlinie 

została wybrana przez mieszkańców na przewodniczącą zarządu osiedla,  działa 
zgodnie z ustawą o samorządzie, Statutem Gminy i Statutem Osiedla. Tak jak kaŜdy 
radny korzysta z ochrony prawnej przysługującej funkcjonariuszom publicznym. 
Korzystając ze swoich uprawnień zabiera głos w sprawach waŜnych dla gminy, jej 
zapytania nie mają wpływu na decyzje Rady. 
KaŜdy obywatel ma prawo interesować się działalnością Rady i Zarządu. Funkcje 
Burmistrza i Rady, to funkcje słuŜebne wobec mieszkańców gminy. 

Krzysztof Graska - Przewodniczący Komisji Rozwoju - złoŜył wniosek formalny 

o uzupełnienie sprawozdania ZGK na następną Sesję o: 
- sprzedaŜ poszczególnych zakładów, 
- koszty własne poszczególnych zakładów, 
- koszty ogólnozakładowe, 
- wynik finansowy zakładów, 
tj. tzw. informację ekonomiczną za 12 miesięcy 2006 r. z działalności podstawowej 
ZGK oraz realizację budŜetu ZGK za okres od 01.01.2006 r. do 31.12.2006 r., koszty 

ogólne zarządu. 
Pan Dyrektor Jabłoński ma te dane, nie wie, dlaczego nie zostały one dostarczone 

radnym. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie wnioski formalnego radnego 
Krzysztofa Graski. 
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Za  przyjęciem  wniosku  formalnego  radnego  Krzysztofa  Graski  w  brzmieniu 
przedstawionym, powyŜej głosowało     - 11 radnych, 
„przeciw" -   O radnych, 
„wstrzymało się" -   3 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku formalnego przez Radę. 

Andrzej Szymański -jedna firma zadeklarowana wpłatę 2.000 zł na Święto śychlina - 
fi rma, która produkuje karmy dla kotów i psów. Zapytał, czym kierował się 
Burmistrz odmawiając udziału w tej firmie poprzez pośrednictwo Pani Dyrektor 
Ziółkowskiej? 

Grzegorz Ambroziak - odnośnie kwestii organizacji imprezy masowej, odpowiada za to 
i ubezpiecza wszystko firma z Płocka. 
Wszyscy ewentualni kontrahenci odsyłani byli do Pana BłaŜej ewskiego, który 
zajmował się organizacją tej imprezy. 

Andrzej Szymański - „proszę Was, jako Zarząd przygotować się po 9 czerwca z 
informacją dla społeczeństwa, ile pieniędzy wywieziecie z śychlina? Bo tę imprezę 
robicie po to, Ŝeby wszystkie pieniądze wywieźć na zewnątrz." 

Grzegorz Ambroziak - „w tym momencie zostałem posądzony być moŜe o działanie 

korupcyjne, Ŝe wywoŜę pieniądze z śychlina." 

Udało nam się pozyskać środki zewnętrzne w wysokości prawie 30.000 zł. Nie Ŝyczy 

sobie takich insynuacji, Ŝe wyprowadza pieniądze na zewnątrz. Pozyskał środki po to, 
aby budŜet gminy nie musiał ponosić całych kosztów imprezy. 
Firmy płacą bezpośrednio obsługę do firmy z Płocka i to nie przechodzi przez budŜet 
gminy. Od kaŜdej złotówki, którą gmina pozyskała w formie tych 7.330 zł płacimy 

VAT i mamy jeszcze na tym straty. 

Marek Jędrzejczak -- zapytał, od kiedy zaczną wpływać środki z tytułu opłaty 
planistycznej za zakupione od mieszkańców grunty? Są to środki do pozyskania dla 
gminy. Zapytał, czy wpłyną w ogóle i od kiedy środki z tytułu opłaty planistycznej? 

Roman Ostasz -jeśli na następnej Sesji ma być sprawozdanie z działalności Spółki 
„Mig -Ma", to prosiłby Ŝeby do tego sprawozdania był dołączony Statut. Jeśli to jest 
sprawa działalności Burmistrza, to Rada nie ma nic. Wówczas się zapyta, dlaczego 
Burmistrz nic nie robi, jeśli jest 100.000 zł długu? Jest to najzwyklejsza 
niegospodarność budowanie chodnika w Śleszynie przy drodze Starostwa 
Powiatowego. JeŜeli jest taki dokument o wydaniu polecenia na wykonanie tego 
zadania. Pamięta, Ŝe jeśli Spółka „Mig-Ma" albo ZGK cokolwiek robiło na zlecenie 
Urzędu Gminy, to Pani Skarbnik musiała za to zapłacić. Jak była strata, to gmina 
musiała ją wyrównać. 
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Józef Kowalski - w zeszłym tygodniu na ul. Orłowskiego dokonano remontu 
nawierzchni, tylko w niedzielę były co najmniej 3 wypadki. Drogę naprawiono tak, Ŝe 
na dziury i na całe skrzyŜowania rozsypano gryz, co spowodowało wiele wypadków. 
Zapytał, czy tak wygląda remont najnowszej drogi na terenie gminy i kto poniesie za 
to odpowiedzialność? 

Zbigniew Gałązka - opłata planistyczna - gmina prowadzi analizę co do opłaty 
planistycznej, jak będziemy mieli opinię biegłego, wówczas poinformujemy Radę o 
dalszych działaniach. 
Remont drogi wojewódzkiej ul. Orłowskiego - Wojewódzki Zarząd Dróg w Łodzi jest 
w trakcie remontu nawierzchni. Gmina moŜe tylko wnieść pewne uwagi, co do 
wykonania remontu. 

Marek Jędrzejczak - minął juŜ miesiąc od ostatniej Sesji, zapytał, jak długo będzie 
jeszcze trwała analiza dotycząca opłaty planistycznej i kiedy radni otrzymają tę 
odpowiedź? 

Grzegorz Ambroziak - Państwo radni otrzymają informację dotyczącą opłaty 
planistycznej po tym, jak my otrzymamy stosowną opinię biegłych w tym zakresie. 

Teresa Kubicka • zapytała, czy pójdą pracownicy z prac interwencyjnych na 
oczyszczanie rowów i skrzyŜowań na terenach wiejskich? 

Grzegorz Ambroziak zarośnięte są głównie skrzyŜowania przy drogach 
powiatowych, nie gminnych, tak więc powinien zająć się tym tematem powiat. Ale 
aby nie doszło do sytuacji zagroŜenia bezpieczeństwa ruchu, to postaramy się zająć tą 
sprawą. 

Małgorzata Sobczak - Związek Gmin Regionu Kutnowskiego prowadził inwestycję 
na naszym terenie - dobrze by było, aby Związek Gmin przekazał swoje sprawozdanie 
finansowe dotyczące swojego budŜetu, w którym będzie umieszczone równieŜ nasze 
rozliczenie inwestycji kanalizacji. Radni wówczas wiedzieliby, ile ta inwestycja 
kosztowała, ile było ze środków gminy itp. Dobrze byłoby, gdyby radni wiedzieli, jakie 
są dochody i wydatki Związku Gmin. 

Andrzej Szymański -jako radny nie moŜe wykonywać działalności na rzecz Urzędu 
Gminy, więc zwrócił się z zapytaniem do radcy prawnego, co to znaczy swoboda 
gospodarcza i czy jemu jako radnemu, który prowadzi działalność gospodarczą na tym 
terenie nie wolno przyjmować w restauracji delegacji, nie moŜe wykonywać obsługi 
gastronomicznej na zlecenie Urzędu Gminy? Prosi o odpowiedź. 

Roman Ostasz - składa wniosek, aby na następną Sesję Rady przygotować projekt 
uchwały, iŜ kaŜdy radny moŜe na Sesji zabrać głos nie dłuŜej niŜ 10 minut. 

Iwona Śmietanka - radca prawny odpowiadając radnemu Andrzejowi 
Szymańskiemu - art. 24 d ustawy o samorządzie gminnym mówi: „Wójt nie moŜe 
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powierzyć radnemu gminy, w której radny uzyskał mandat, wykonywania pracy na 
podstawie umowy cywilnoprawnej." 

Do p-tu 11. Przyjęcie Protokołu Nr Vlll/07 z dnia 19 kwietnia 2007 r. 

Do przedłoŜonego protokołu nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu. 

Za przyjęciem Protokołu Nr VIII/07 z dnia 19 kwietnia 2007 r. 
głosowało - 9 radnych, 
„przeciw" - O radnych, 
„wstrzymało się"     -  l radny. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 

Do p-tu 12. Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim zebranym za udział w Sesji 
Rady. 

Zamknęła IX Sesję Rady Miejskiej w śychlinie. 

Protokolant: 

M. CharąŜka  

 

                                                                                               Przewodnicząca Rady 
                                                                                                    /-/ Zofia Pilarska 


